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İSTANBUL’UN BAĞIMSIZ KENT GA ZETESİ

31 Mart yerel seçim 
sürecinde son dönemece 
girilen içinde bulunduğu-
muz dönemde, Çatalca il-
çesinde mahalle miting-
leri hız kazandı. n 11’DE

AŞAĞILIK TIP
TERÖRiSTLERi!

‘Çatalcalı kadınlar
her alanda güçlü’

Çatalca Belediye Başkanı Erhan 
Güzel, 15 Ekim Dünya Kadın Çiftçi-
ler Günü sebebiyle Çatalca’nın emek-
çi kadın çiftçileriyle Yazlık Mahalle-
sinde bir araya geldi. n 5’TE

Yeminli Mali Müşavir, Bağımsız De-
netçi  ve emekli öğretim üyesi Abdulha-
di Akmugan, gazetemize konuk olarak, 
Yaşam Medya Grubu Yönetim Kurulu 
Başkanı Celal Karaali’yle bir sohbet ger-
çekleştirdi. Türkiye ekonomisine ilişkin 
yorumlarda bulunan Akmugan, “Ser-
maye ürkek bir kuş gibidir, rahat etme-
diği yerden kaçar” dedi. n 2’DE

‘Sermaye
ürkek bir 

kuş gibidir’

Eyüpsultan’ın röntgeni çekildi;

‘Vatandaşımızın
sırtına borç
yüklediler’                            

Eyüpsultan Belediye Başkanı Dr. 
Mithat Bülent Özmen, bir önceki dö-
nemde gerçekleştirilen belediyeye ait 
taşınmazların satışlarıyla ile ilgili açık-
lamalarda bulundu. Başkan Özmen, ön-
ceki dönemde, belediyenin 2024 ilk bütçe-
sinin 2 katından fazla gayrimenkul satışı ol-
masına rağmen 4.7 milyar TL yıl sonu borcuyla 
karşı karşıya olduklarını belirtti. n 9’DA

Doğum yolculuğunda güvenli yol;Doğum yolculuğunda güvenli yol;

‘ANNE TAKS‘ANNE TAKSii’’

Küçükçekmece Belediyesi, ilçede yaşayan anne ve 
anne adaylarının ev ve hastane arası ulaşımını gerçek-
leştirecek ‘Anne Taksi’ projesini hayata geçirdi. n 11’DE

Silivri Belediye Baş-
kanı Bora Balcıoğlu, 
Çayır Mera ve Yem Bit-
kileri Üretiminin Ge-
liştirilmesi Projesi 
kapsamında düzenle-
nen törene katıldı.

n 11’DE

Beşiktaş Belediye 
Başkanı Rıza Akpolat, 
İstanbul Büyükşehir 
Belediye Meclisi’nin 
Ekim Ayı 3. oturu-
munda Balmumcu- 
Dikilitaş imar plan 
tadilatlarının görü-
şüldüğü birleşiminde 
konuştu. n 9’DA

İstanbul’da tarımın üssü 
SİLİVRİ!

‘Siyasi kararlar Beşiktaş’a 
SIKINTILI YILLAR GEÇiRTTi’

Şişli Belediyesi 
kadınların 

güvenliği için 
harekete geçti

Şişli Belediye Başka-
nı Resul Emrah Şahan, 
kadın cinayetlerinin 
toplumda yarattığı infi-
alin ardından hareke-
te geçti. Şişli Belediye-
si, kadınlara, yaş almış 
büyüklere ve engellile-
re hizmet verecek olan 
“Mekik+ Ücretsiz Gece 
Ulaşım Servisi” hizmetini 
hayata geçirdi. n 4’TE

Sarıyer Beledi-
ye Başkanı M. Oktay 
Aksu’nun seçim vaat-
leri arasında yer alan 
“Mahallemi Dinliyo-
rum” toplantılarının bu 
haftaki adresi Büyükde-
re ve Kocataş mahallele-
ri oldu. n 5’TE

Kartal Belediyesi İklim 
Değişikliği ve Sıfır Atık 
Müdürlüğü tarafından Uğur 
Mumcu Mahallesi’nde yer 
alan İhsan Bayrakçı İlkoku-
lu öğrencilerine “Atığı Azalt, 
Doğayı Kazan” isimli sıfır 
atık eğitimi verildi. n 5’TE

EsenyurttaEsenyurtta
kararlar halk ile kararlar halk ile 

ortak alınıyorortak alınıyor
‘Esenyurt Mahal-

le Buluşmaları’ Selahad-
din Eyyubi Mahallesi’nde 
devam etti. Esenyurt 
Belediyesi tarafından 
mahalleye yeni kazandı-
rılan Muhsin Yazıcıoğlu 
Parkı’nda gerçekleştirilen 
program Mahalle sakin-
leri tarafından büyük ilgi 
gördü. n 11’DE

Kartal’ın çocukları
‘Sıfır Atık’ bırakacak!

Sarıyer mahallelerini dinliyor, 
PROJELERi HAYATA GEÇiRiYOR

DR. KABAKÇI’NIN HTS KAYITLARI 

NEDEN iNCELENMiYOR?

BEBEK B.'İN ÖLÜMÜNDE İHMAL İDDİASI!

Büyükçekmece’nin
Kent Bostanları 

Projesi örnek olacak
Gıda ve gıdaya ulaşmanın gele-

cekteki önemi her geçen gün daha da 
artarken, Büyükçekmece Belediyesi 
bu alandaki farkındalığını bir adım 
ileriye taşıyor. n 4’TE

Geçen yıl 19 Temmuz - 20 Tem-
muz gecesi Şişli Hamidiye Etfal Eği-
tim ve Araştırma Hastanesi’nde A.B. 
ve N.B.  çiftinin doğum sırasında 
ölen bebeğinin kaybında doktor ih-
mali iddiası gündeme geldi. n 7’DE

Söz Çekmeköy’ün muhtarlarında

‘Dayanışma ile 
sorunları çözeceğiz’

Çekmeköy Belediye Başkanı Orhan 
Çerkez, ilçede görev yapan 21 Mahalle 
muhtarıyla görüşüp Çekmeköy’ün ge-
leceğini konuştu. n 4’TE

CHP Başakşehir İlçe Başkanlığı düzenle-
diği bir basın toplantısında son 1 yılın de-
ğerlendirmesini yapmış belediyenin borç-
ları bile ödeyemez hale geleceğini iddia et-
mişti. Son yaşananlar ve gizli tutulan büt-
çe bu tespitleri doğrular nitelikte. n 7’DE

CHP Başakşehir İlçe Başkanı
Beyzade Kayabaşı

Başakşehir Belediye Başkanı
Yasin Kartoğlu

Kayabaşı’nın tespitlerinin 
ardından ortaya çıkan 
gerçekler pes dedirtti

Ü
lkece yaşadığımız acı olaylara bir 
yenisi daha eklendi. Bir çetenin 
bebek ölümlerine göz yumması 
ülkece geldiğimiz noktayı bir kez 

daha hatırlattı. Yenidoğan Bebek Çetesi’ne 
yönelik hazırlanan iddianamede, örgütün 
lideri olarak Doktor Fırat Sarı tespit edildi. 
Bebek acil hastalarını önceden anlaştıkla-
rı özel hastanelerin yenidoğan ünitelerine 
sevk edip ölümlerine neden olan çetenin li-
deri Fırat Sarı’nın, YouTube üzerinden ya-
yınlanan bir programa katılarak yenidoğan 
bebekler hakkında açıklamalarda bulundu-
ğu belirlenirken, infial yaratan olayın sa-
dece İstanbul’la değil 4 ilde daha yaşandığı 
ortaya çıktı.

19 HASTANE VE SAĞLIK ŞİRKETİ
Sosyal Güvenlik Kurumu’ndan (SGK) 

günlük 8 bin lira alabilmek için yeni doğan 
bebekleri yoğun bakımda tutan çete tepki-
lerin odağında yer aldı. 47 şüphelinin yer 
aldığı iddianamede 19 kuruluşu sorum-
lu gösteriliyor. İddianamede, ölen 10 bebe-
ğin “maktul”, 5 kişinin “müşteki”, SGK  İs-
tanbul İl Müdürlüğü’nün “suçtan zarar gö-
ren”, 19 hastane ve sağlık şirketi “malen 
sorumlu”, 47 kişi de “şüpheli” olarak yer 
aldı. Çeteyi yöneten Fırat Sarı, Gıyasettin 
Mert Özdemir ve İlker Gönen dışında  18 
şüphelinin daha  hakkında  bebekleri “kas-
ten öldürmenin ihmali davranışla işlen-
mesi” suçundan 10 ila 437 yıl 6 ay arasında 
hapis cezası talep edildi. n 3’TE

İDDİANAMEDE ADI GEÇEN HASTANELER
Özel Avcılar Hospital Hastanesi, Özel 

İstanbul Şafak Sağlık Hizmetleri AŞ’ye ait 
Özel Avrupa Şafak Hastanesi ve Özel İstan-
bul Şafak Hastanesi, Medilife Sağlık Hiz-
metleri ve Yonca Sağlık Hizmetlerine bağ-
lı Özel Bağcılar Medilife Hastanesi ve Özel 
Beylikdüzü Medilife Hastanesi, Refik Ars-
lan AŞ’ye bağlı Özel Bağcılar Şafak Hasta-
nesi, Beymed AŞ’ye ait Özel Birinci Hasta-
nesi, Doğamed AŞ’ye ait Özel Doğa Hospi-
tal Hastanesi, Reyap AŞ’ye ait Özel Reyap 
İstanbul Hastanesi ve Çorlu Reyap Hasta-
nesi, Ekip Sağlık AŞ’ye ait Özel TRG Hospi-
talist Hastanesi, Esenler Güney Hastanesi 
ve Silivri Kolan Hastanesi.

Türkiye’de kan donduran olaylar bitmiyor. Kamuoyunun 
gündemine Yenidoğan Çetesi  adıyla giren bir grup bebek katili 
tıp teröristi tüm ülkede yürekleri acıttı. SGK’dan günlük 8 bin 
TL alabilmek için yenidoğan bebekleri yoğun bakımda tutan 
çetenin 12 bebeğin ölümüne neden olması infial yarattı.
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‘Sermaye
ürkek

bir kuş
gibidir’

Yeminli Mali Müşavir, Bağımsız Denetçi  ve emekli öğretim üyesi 
Abdulhadi Akmugan, gazetemize konuk olarak, Yaşam Medya Grubu 
Yönetim Kurulu Başkanı Celal Karaali’yle bir sohbet gerçekleştirdi. 
Türkiye ekonomisine ilişkin yorumlarda bulunan Akmugan, “Sermaye 
ürkek bir kuş gibidir, rahat etmediği yerden kaçar” dedi.

Yeminli Mali Müşavir, Bağımsız Denetçi  ve emekli öğretim üyesi Abdulhadi Akmugan

Geçmiş dönemde Cumhuri-
yet Halk Partisi’nden Başakşe-
hir Belediye Başkan Adayı gös-
terilen, Yeminli Mali Müşavir, 
Bağımsız Denetçi ve emekli öğ-
retim üyesi Abdulhadi Akmu-
gan, gazetemize konuk oldu. 
Akmugan, ihtisas alanı ekono-
miyle ilgili değerlendirmeler 
yaptı. Siyasi hayatına ilişkin de 
konuşan Akmugan, partisiyle 
bağının devam ettiğini ve aktif 
siyasetin içinde yer almasa da 
sivil toplum kuruluşları üzerin-
den temaslarını sürdürdüğünü 
söyledi.

Akmugan son olarak gün-
demdeki çözüm süreciyle ilgi-
li önemli bir değerlendirme ya-
parak, “Amerika ve İsrail yerine 
Kürtlerle Türkiye’nin ilişki kur-
ması çok kıymetli” dedi.

Abdulhadi Akmugan’la Rö-
portajımız;

Bugün Yeminli Mali Müşa-
vir, bağımsız denetçi ve emek-
li öğretim görevlisi Abdulhadi 
Akmugan’la birlikteyiz. Bugün 
Abdulhadi Başkan’la ekonomi-
yi konuşacağız. Uzmanlık ala-
nı olduğu için ekonomi, eğitim 
ve emeklilikten bahsedeceğiz. 
Bunun yanı sıra yapay zeka, çö-
züm süreci gibi pek çok konuyu 
işleyeceğiz. Sayın Başkan, yayı-
nımıza hoş geldiniz.

Yeminli Mali Müşavir, ba-
ğımsız denetçi ve emekli öğre-

tim görevlisi. Siyasetle de iç içe-
siniz, nereden başlayacağımızı 
şaşırdık. Ama öncelikle ekono-
mi ile ilgili görüşlerinizi alarak 
başlayalım.

“Teşekkür ediyorum. Ekono-
mi, Adem’den bu yana var olan 
bir olgu. İnsanın olduğu her 
yerde ekonomi de vardır. Eko-
nomi, amacın ta kendisidir. 
Matematik, fizik hatta tıbbın 
bile nihai amacı dolaylı yol-
dan ekonomidir. Ekonomi-
nin geliştirdiği bilim dalla-
rı da aynı şekilde toplum-
sal refahı ve kalkınma dü-
zeyini artırmayı hedefler. 
Ancak günümüzde, özellik-
le ülkemizde, ekonomi her 
gün televizyonlarda, gaze-
telerde, kahvehanelerde, si-
yaset arenasında tartışma 
konusu olmuştur ve tartışıl-
malıdır da.

Pandemi süreci her 
ülkeyi etkiledi ama 
Türkiye’deki ekonomik kriz 
çok daha derin bir boyuta 
ulaştı. Bunun temel nedeni 
ise uygulanan politikalar. 
Pandemi sonrası Alman-
ya, Avrupa ve Amerika to-
parlanmaya başladı. Ancak 
bizdeki ekonomik ve huku-
ki politikalar durumu daha 
da kötüleştirdi. Ülkeye ser-
maye girişi olması gerekir-
ken, sermaye kaçışı yaşanı-
yor. Tek adam rejimi ve uy-
gulanan politikalar bu du-
rumu tetikledi. Para, ken-
dini güvende hissettiği yere 
gider. Bir Afganistan’a git-
mez ama Avrupa’ya gider. 
Türkiye’ye AKP’nin ilk ik-
tidar döneminde yoğun bir 
sermaye girişi oldu. Ancak 
2010’lardan sonra güven-
sizlik oluştu ve sermaye ka-
çışı başladı.”

Sermaye kaçışı var mı?
“Evet, 2010-2011’den 

sonra yaklaşık 300-400 mil-
yar dolar civarında bir ser-
maye kaçışı olduğu tahmin 

ediliyor. Ekonominin durumu 
ortada; şirketlerin durumu or-
tada. Şu an Sayın Mehmet Şim-
şek döneminde uygulanan sıkı 
politikalardan belli, her gün 
yeni bir vergi ihdas ediliyor. Ar-
tık adını sanını duymadığımız 
vergiler getiriliyor. Neredeyse 
soluduğumuz havadan bile ver-
gi alınacak hale geldik. Dolayı-
sıyla ciddi bir daralma var. Faiz 

durumu ortada, doların ve dö-
vizin durumu ortada. Nereden 
bakarsak bakalım, Türkiye bir 
ekonomik krizin tam ortasında-
dır. Bu, olmayan paradan iste-
nen vergi de bunun bir göster-
gesidir. 

Kredi kartlarındaki 100.000 
liralık limit, limit demek kim-
senin parası değildir. O limi-
ti harcarsan, sana tanınan bir 
borçtur. Yani borçtan vergi alı-
nıyor, bu hiçbir yerde olma-
yan bir olay. Bunu biraz da mil-
li güvenlik ve askeri ihtiyaçlar-
la soslayarak açıklıyorlar. Hal-
buki bunun başka yolları var. 
O bir ‘soslama’, yani bana göre 
topluma şirin göstermek, top-
lumun tepkisini biraz da aşağı 
çekmek için kullanılan bir de-
yimdir. Kredi kartınızın limi-
ti var; o sizin borcunuz. Borcu-
nuzdan tekrar vergi alıyorsu-
nuz, borçtan borç alıyorsunuz, 
yani zaten borçlusunuz. 

Yapay zeka hakkında ne 
düşünüyorsunuz? Bugünlerde 
sıkça tartışılıyor.

“Yapay zeka, doğru kulla-
nıldığında büyük bir nimettir. 
Ama yanlış kullanılırsa tehli-
keli sonuçlar doğurabilir. Tıpkı 
bir bıçağın katilin elinde tehli-
keli, doktorun elinde şifa dağı-
tan bir araç olması gibi. Yapay 
zeka kendi kendini geliştirebi-
len bir teknoloji ve gelecekte 
birçok sektörde insanların yeri-
ni alabilir. Özellikle sağlık, mü-
hendislik ve otomasyon alanla-
rında işsizliğe yol açacağı konu-
şuluyor. Bu nedenle yapay zeka 
kontrolsüz bırakılmamalı, bi-

lim insanları ve devletlerin de-
netiminde olmalı.”

Sizin siyasi tarafınız 
da var. Cumhuriyet Halk 
Partisi’nde uzun yıllar siyaset 
yaptınız. Biraz da o tarafınızı 
konuşalım.

“Evet, 2009’dan beri CHP’de 
aktif olarak görev aldım. İlçe ve 
büyükşehir meclis üyeliği yap-
tım, belediye başkan adaylığına 
kadar çeşitli kademelerde bu-
lundum. Ayrıca birçok sivil top-
lum kuruluşunda görev aldım. 
Siyasetin her alanında yer al-
maya çalıştım ve hala partimle 
olan ilişkim devam ediyor.”

Son olarak, çözüm süreci 
hakkında görüşlerinizi almak 
istiyorum

“Çözüm süreci sadece ana-
yasa ile ilgili bir mesele değil, 
Ortadoğu’daki değişen denge-
lerle de ilgili. Suriye’de fiili ola-
rak bir bölünme var ve Kürt olu-
şumu çok ciddi boyutlara ulaş-
tı. Amerika ve İsrail bu süreçte 
devreye giriyor. Türkiye’nin de 
burada bir rol alması gerektiği-
ni düşünüyorum. Silah yoluyla 
bu işin çözülemeyeceğini dev-
let de artık anladı. Dolayısıyla, 
bu sürecin Türkiye’nin geleceği 
için olumlu bir adım olacağını 
düşünüyorum.”

Çok teşekkür ederim Ab-
dulhadi Bey, görüşleriniz çok 
değerli.

“Ben teşekkür ediyorum, bu 
platformda kendimi ifade etme 
şansı bulduğum için memnu-
num.”

Fazıl Anıl Kılıçlı
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Sivil toplum kuruluşu faaliyetlerinizden de bah-

sedin lütfen

O zaman biraz Iğdır’dan bahsedeyim. Iğdır, ama si-

zin de bildiğiniz gibi, üç ülkeyle sınır komşusu olan is-

tisnai bir ilimizdir. Gerçekten de öyle. Sonra iklimi ha-

keza öyle, ova iklimi var. Ayrıca Aras Nehri gibi bir şan-

sımız var; tüm ovayı sulayan bir nehrimiz. Iğdır’ın bir 

kısmı yayladır, ki bu hiçbir yere nasip olmayan bir özel-

liktir. Iğdır ovasından çıktığınızda yarım saat, hatta 20 

dakika sonra kendinizi Ağrı Dağı eteklerinde veya Ha-

dımlı yaylasında bulabilirsiniz. 

Sonra Iğdır, Nahçıvan’a sınırdır. Nahçıvan bildiği-

niz gibi Azerbaycan’a bağlı bağımsız bir özerk bölgedir, 

Nahçıvan Cumhuriyeti. Dolayısıyla Azerbaycan’la sını-

rımız var. Ayrıca İran’la komşuyuz. Öte yandan, her ne 

kadar sınır kapısı kapalı olsa da Ermenistan’la da sınırı-

mız var. Yukarıda ise Kars ve Ardahan. Iğdır ayrılmadan 

önce Gürcistan’la da sınırımız vardı; bunu da saymak la-

zım. Biz Iğdır olarak dört ülkeyle sınır komşusuyuz. Do-

layısıyla Iğdır’ı küçümsememek lazım. Gerçekten çok 

özel bir yer. Ama toplumda Türkiye genelinde Iğdır çok 

tanınan ve bilinen bir yer değil maalesef. Bu da aklımı-

za şu soruyu getiriyor: O zaman Iğdır’daki sivil toplum 

kuruluşları (STK’lar) Iğdır’ı yeterince tanıtmak ve ülke 

gündemine getirmek için yeterince uğraşmıyor mu?

Dolayısıyla biz de görev aldık. Kendi ilimize ve 

İstanbul’daki hemşerilerimize yönelik bir ilişki içerisi-

ne girdik ve bunu federasyona taşıdık. Bir de federasyon 

kurduk. Tabii ki ‘dünya’ dememizin sebebi, evet, Dün-

ya Iğdır Federasyonu. Bu federasyon, Iğdır’ın birçok der-

neğini bir araya getiren bir üst çatı. İstanbul’da hemen 

hemen her ilçede bir Iğdır derneği var. Kendi aramızda 

toplandık ve dedik ki, bunu bir çatı örgüt haline getire-

lim. 
Tabii ki başka federasyonlarımız da var ama Dünya 

Iğdır Federasyonu, birçok derneğin birleşiminden mey-

dana gelen bir federasyon. Burada da Sayın Başkanım 

İmdat Bey’e teşekkür ediyorum.

2019 Başakşehir Belediye Başkan Adaylığı ve 2024 Esenyurt Belediye Başkan A. Adaylığı çalışmalarından bazı kareler 2019 Başakşehir Belediye Başkan Adaylığı ve 2024 Esenyurt Belediye Başkan A. Adaylığı çalışmalarından bazı kareler
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BASKI - MATBAA ADAKOĞLU
Baskı Tesisleri San. Tic. Ltd. Şti.

İ.O.S.B. Süleyman Demirel 
Bulvarı Heskop San. Sit. S1 Blok 

No:1 Başakşehir - İST.
Baskı Tarihi: 19.10.2024
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MUHABİR
Sümeyra DUĞAN

Ülkece yaşadığımız acı olaylara 
bir yenisi daha eklendi. Bir çete-
nin bebek ölümlerine göz yumma-
sı ülkece geldiğimiz noktayı bir 
kez daha hatırlattı. Yenidoğan Be-
bek Çetesi’ne yönelik hazırlanan 
iddianamede, örgütün lideri ola-
rak Doktor Fırat Sarı tespit edildi. 
Bebek acil hastalarını önceden an-
laştıkları özel hastanelerin yeni-
doğan ünitelerine sevk edip ölüm-
lerine neden olan çetenin 
lideri Fırat Sarı’nın, 
YouTube üzerin-
den yayınlanan 
bir programa 
katılarak ye-
nidoğan be-
bekler hak-
kında açık-
lamalarda 
bulundu-
ğu belirle-
nirken, in-
fial yaratan 
olayın sadece 
İstanbul’la de-
ğil 4 ilde daha 
yaşandığı ortaya 
çıktı.

19 HASTANE VE 
SAĞLIK ŞİRKETİ

Sosyal Güvenlik Kurumu’ndan 
(SGK) günlük 8 bin lira alabil-
mek için yeni doğan bebekleri yo-
ğun bakımda tutan çete tepkile-
rin odağında yer aldı. 47 şüphe-
linin yer aldığı iddianamede 19 
hastane ve sağlık şirketi malen so-
rumlu gösteriliyor. İddianamede, 
ölen 10 bebeğin “maktul”, 5 kişi-
nin “müşteki”, Sosyal Güvenlik 
Kurumu (SGK) İstanbul İl Müdür-
lüğünün “suçtan zarar gören”, 19 

hastane ve 
sağlık şir-

keti “malen 
sorumlu”, 47 

kişi de “şüphe-
li” olarak yer aldı.

AMAÇ ÜST SINIRDAN 
ÖDEME ALMAK

Doktor şüpheli Fırat Sarı’nın 
elebaşısı olduğu suç örgütünün 
sevk ve idaresini doktor şüpheli İl-
ker Gönen ile 112 Acil Çağrı Mer-
kezi ambulans şoförü Gıyasettin 
Mert Özdemir’in yaptığı belirtilen 
iddianamede, suç örgütünün esas 
amacının işletmesini devir aldık-
ları yenidoğan yoğun bakım üni-
telerinin 112 sevk sistemini berta-
raf ederek doluluğunu sağlamak, 
hastaların basamaklarıyla oyna-

ma yaparak SGK’den üst sınırdan 
ödeme almak olduğu aktarıldı.

PROGRAMA KATILMIŞ
Bir sosyal medya platformun-

da Trakya Üniversitesi’nde li-
sans ve yüksek lisans yaptığı-
nı belirten Esenyurt’taki Reyap 
Hastanesi’nde çocuk doktoru ola-
rak görev yaptığı ve aynı zamanda 
Medisense Sağlık Hizmetleri şir-
ketinin sahibi olduğu ortaya çıktı. 
Yenidoğan Çetesi’nin lideri oldu-
ğu iddia edilen Dr. Fırat Sarı’nın, 
YouTube’da yayınlanan bir TV 
programına katıldığı belirlendi. 
Programda “Yenidoğan Nedir?” 
başlığı altında gerçekleştirilen ya-
yında Sarı’nın izleyicilerden ge-
len soruları yanıtladığı ortaya çık-
tı. Bu durum, kamuoyunda tep-

kilere yol açarken, sağlık skanda-
lıyla ilişkilendirilen Sarı’nın böy-
le bir platformda yer alması dik-
kat çekti. 

SKANDALIN BOYUTU BÜYÜYOR
Türkiye, 12 bebeğin ölümüne 

neden olan ve İstanbul’da patlak 
veren yenidoğan çetesi skandalıy-
la sarsılırken olayın başka illerde 
de yaşandığı patlak verdi. Skanda-
lın ardından, Niğde, Sakarya, Ko-
caeli ve Antalya’da faaliyet gös-
teren bazı özel hastanelerde yo-
ğun bakım ünitelerine sevk edilen 
bazı bebeklerin sahte epikriz ra-
poru düzenlenerek hastanede faz-
la süre yatırıldığı ve SGK’dan hak-
sız kazanç sağlandığı, bu bebekler 
arasında şüpheli şekilde yaşamla-
rını yitirenler olduğu ortaya çıktı.

Maltepe Belediyesi Zabıta İş-
leri Müdürlüğü ilçedeki işgal-
lere yönelik çalışmalarını sür-
dürüyor. Fındıklı, Zümrütevler 
gibi ilçenin kalabalık mahalle-
leri başta olmak üzere merkez 
mahallelerinde de denetim ger-
çekleştiren ekipler, şimdi de il-
çenin gözbebeği noktalarından 
olan Beşçeşmeler’de denetim 
gerçekleştirdi. Bölgede yer alan 
kafelerin oluşturduğu işgalle-
ri sabahın erken saatlerinde yer 
yer kepçe de kullanarak kaldı-

ran ekiplere işletmelere de uya-
rı yaptı. 

KALDIRIMDAKİ ARAÇLAR 
KALDIRILDI

Gün boyu devam eden dene-
timlerde ikinci durak ise Züm-
rütevler Mahallesi’ndeki galeri-
ciler oldu. Galericiler yol açtığı 
kaldırım işgallerine de polis eş-
liğinde müdahale eden ekipler, 
gerekli gördüğü işletmeleri de 
mühürledi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

AŞAĞILIK TIP TERÖRiSTLERi!

İDDİANAMEDE ADI GEÇEN HASTANELER
Şüpheli Fırat Sarı’nın elebaşısı olduğu suç 

örgütünün Akabe Sağlık Tesisleri AŞ’ye ait 
özel Avcılar Hospital Hastanesi, Özel İstanbul 
Şafak Sağlık Hizmetleri AŞ’ye ait Özel Avrupa 
Şafak Hastanesi ve Özel İstanbul Şafak Has-
tanesi, Medilife Sağlık Hizmetleri ve Yonca 

Sağlık Hizmetlerine bağlı Özel Bağcılar Me-
dilife Hastanesi ve Özel Beylikdüzü Medilife 
Hastanesi, Refik Arslan AŞ’ye bağlı Özel Bağ-
cılar Şafak Hastanesi, Beymed AŞ’ye ait Özel 
Birinci Hastanesi, Doğamed AŞ’ye ait Özel 
Doğa Hospital Hastanesi, Reyap AŞ’ye ait 
Özel Reyap İstanbul Hastanesi ve Çorlu Re-

yap Hastanesi, Ekip Sağlık AŞ’ye ait Özel TRG 
Hospitalist Hastanesi, Esenler Güney Hasta-
nesi ve Silivri Kolan Hastanesi’nin yenidoğan 
yoğun bakım ünitelerini kiralayarak işletme-
sini devraldığı ve söz konusu hastanelerden 
tamamında doktorlar yerine hemşirelerin 
sağlık hizmeti sunduğu aktarıldı.

21 ŞÜPHELİ BEBEK ÖLÜMLERİNDEN
SORUMLU TUTULDU

İddianamede, şüpheliler Fırat Sarı ve İlker 
Gönen’in 10 kez “kasten öldürmenin ihma-
li davranışla işlenmesi”, “nitelikli dolandırı-
cılık”, “suç işlemek amacıyla örgüt kurma” 
ve 11 kez uygulanmak üzere “resmi belge-
de sahtecilik” suçlarından toplamda 177 yıl 6 
aydan 582 yıl 9’ar aya kadar hapisle cezalan-
dırılmaları talep edildi.

Şüpheli Gıyasettin Mert Özdemir hakkın-
da ise “kasten öldürmenin ihmali davranış-
la işlenmesi”, “kişisel verilerin hukuka ay-
kırı ele geçirilmesi”, “kamu kurum ve kuru-
luşlarının zararına dolandırıcılık”, “suç işle-
mek amacıyla örgüt kurma” ve “resmi belge-
de sahtecilik” suçlarından 180 yıldan 589 yıl 
9 aya kadar hapis istendi.

Aralarında doktor, hemşire ve sağlık gö-
revlilerin de bulunduğu 18 şüpheli hakkında 
da bebeklerin ölümüne ilişkin “kasten öldür-
menin ihmali davranışla işlenmesi” suçun-
dan 10 ila 437 yıl 6 ay arasında hapis cezası 
talep edildi.

Diğer şüpheliler hakkında da benzer suç-
lardan hapis cezaları öngörülen iddianame-
de, ayrıca, malen sorumlu olarak belirtilen 
hastaneler ve hastanelerin bağlı olduğu şir-
ketler lehine “dolandırıcılık” suçu işlenerek 
maddi menfaat temin edildiğinden, tüzel ki-
şilere özgü güvenlik tedbiri uygulanması, 
hastanelerin ve şirketlerin kapatılıp mal var-
lıklarına el konulmasına karar verilmesi ta-
lep edildi.

İddianame, gönderildiği Bakırköy 22. Ağır 
Ceza Mahkemesince değerlendiriliyor.
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Türkiye’de kan donduran Türkiye’de kan donduran 
olaylara bir yenisi daha olaylara bir yenisi daha 

eklendi, SGK’dan günlük eklendi, SGK’dan günlük 
8 bin TL alabilmek için 8 bin TL alabilmek için 

yenidoğan bebekleri yoğun yenidoğan bebekleri yoğun 
bakımda tutan çetenin 12 bakımda tutan çetenin 12 
bebeğin ölümüne neden bebeğin ölümüne neden 

olması infial yarattı. olması infial yarattı. 

Ekipler harekete geçti;
Düzeni bozanlara geçit yok

Bakırköy Zabıtası, çevre güvenliğini korumaya devam ediyor. Vatandaşlar 
tarafından gelen şikâyet doğrultusunda harekete geçen ekipler, çevre sağ-
lığını olumsuz etkileyen barınma alanlarına müdahale ediyor.

Vatandaşların güvenliğini ve şeh-
rin düzenini korumak için çalışmala-
rına hız veren Bakırköy Belediyesi Za-
bıta Müdürlüğü ekipleri, uygunsuz 
barınma alanları oluşumunun önüne 
geçiyor. Gelen şikâyetler üzerine polis 
ekipleri ile birlikte Bakırköylülerin gü-
venliğini tehdit eden ve şehir düzeni-
ni bozan yapıların bulunduğu bölge-
lere intikal eden Bakırköy zabıtası, bu 
alanlara müdahalede bulunuyor. Ya-
pılan müdahalelerin ardından bölge-
deki atıklar da Bakırköy Belediyesi Te-
mizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri tara-
fından toplanıyor.

“BU TİP OLUŞUMLARA MÜSAADE 
ETMEYECEĞİZ”

Zabıta Memuru Bahri Yeşilyurt, 
“Zuhuratbaba mahallesinde sokak ve 
D-100 Karayolu’nun arasında kalan 
bir yerde, binalara karşı bir barınak 
oluşturmuş. Vatandaşların şikâyeti 
üzerine geldik, buradaki barınağı ve 
çevre düzenine tehdit oluşturan un-
surları ortadan kaldırdık. Vatandaşla-
rımızın huzuru ve güveni için bu tip 
oluşumlara müsaade etmeyerek çalış-
malarımıza devam edeceğiz” dedi. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Maltepe de işgale 

DUR DENDi
Maltepe zabıtasının işgallere yönelik denetimleri hız kesmeden 
devam ediyor. Daha önce de denetimlerde bulunan ve işletme-
lere işlem yapan zabıta ekipleri, şimdi ilçenin gözbebeği nok-
talarından Beşçeşmeler’de esnaf işgallerine ve Zümrütevler’de 
galericilerin yarattıkları işgallere müdahale etti.
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Büyükçekmece’de hayata geçiri-
len Kent Bostanları projesi, 10 farklı 
noktada 433 aileye sürdürülebilir or-
ganik tarım yapma olanağı sağlıyor. 
Şehirde yaşayan vatandaşların hem 
doğayla iç içe vakit geçirmesini sağla-
yan hem de organik tarımın yaygın-
laşmasına katkıda bulunan bu pro-
je, kent tarımı anlayışını güçlendiren 
önemli bir adım olarak öne çıkıyor.

TARIM EĞITIMLERI VE DESTEKLER
Proje kapsamında sadece tarım 

yapma imkânı sunmakla kalmayan 
Büyükçekmece Belediyesi, aynı za-
manda katılımcılara düzenli tarım 
eğitimleri veriyor. Sulama, fide ve or-
ganik gübre desteği sağlayarak 
hem bilinçli tarımın yaygınlaş-
masına yardımcı oluyor hem de 
verimliliği artırıyor. Bu sayede 
vatandaşlar, sağlıklı ve organik 
gıdaya ulaşırken aynı zamanda 
tarımsal bilgi ve becerilerini ge-
liştiriyorlar.

GIDA KRIZI ILE MÜCADELE VE 
GÜVENLI GIDA ÜRETIMI

Gıda krizi ve güvenli gıdaya 
ulaşım konularında küresel ölçek-
te yaşanan endişelere çözüm su-
nan bu proje, yerel üretimi teş-
vik ederek güvenli gıdaya ulaşımı 
daha kolay ve ekonomik hale ge-
tiriyor. Belediyenin bu girişimi, 
aynı zamanda iyi tarım uygulama-
larının yaygınlaşmasına ve kimya-
sal ilaçlardan uzak, tamamen do-

ğal yöntemlerle gıda üretiminin 
artmasına katkıda bulunuyor.

DOĞA ILE BULUŞMA VE MAHALLE 
DAYANIŞMASI

Kent Bostanları, sadece gıda 
üretimini değil, aynı zamanda 
mahallelerde sosyalleşmeyi ve da-
yanışmayı da destekliyor. Vatan-
daşlar, stresli şehir yaşamından 
uzaklaşarak toprakla iç içe doğal 
ortamlarda vakit geçirme fırsa-
tı buluyor. Toprakla temasın sağ-
ladığı rahatlama, bireylerin hem 
fiziksel hem de ruhsal sağlıkları-
nı olumlu etkiliyor.

ATA TOHUMU ILE BESIN 
GÜVENLIĞINE DESTEK

Büyükçekmece Belediyesi, bu pro-
je ile sadece mevcut gıda krizine çö-
züm sunmakla kalmıyor, aynı za-
manda geleceğin besin güvenliğini de 
garanti altına almayı hedefliyor. Ata 
tohumu üretimi ve yaygınlaştırılma-
sı, tarımsal biyoçeşitliliğin korunma-
sı açısından büyük önem taşıyor. Be-
lediye, bu sayede hem yerel tohumla-
rın korunmasına destek oluyor hem 
de sağlıklı, besin değeri yüksek gıda-
lara ulaşımı artırıyor.

KARBON AYAK İZINI AZALTAN YEREL 
ÜRETIM

Kent Bostanları projesi, yerin-
de üretimi ve yerinde tüketimi teş-
vik ederek karbon ayak izini küçültü-
yor. Özellikle şehirlerdeki gıda teda-
rik zincirinde nakliye ve lojistik sü-
reçlerinin neden olduğu çevresel etki-
ler göz önüne alındığında, yerel üre-
tim ve tüketimin önemi daha da ar-
tıyor. Bu sayede Büyükçekmece Bele-
diyesi, çevre dostu bir yaşam tarzını 
teşvik ediyor ve sürdürülebilir bir ge-
lecek için önemli bir adım atıyor.

Büyükçekmece Belediyesi’nin 
Kent Bostanları projesi, hem çevre 
hem de toplumsal faydaları ile dikkat 
çeken örnek bir kentsel tarım girişimi 
olarak öne çıkıyor. Kentte yaşayan bi-
reyler, bu projeyle hem sağlıklı ve or-
ganik gıdaya ulaşırken hem de tarım-
sal faaliyetlerde bulunarak doğayla 
daha yakın bir ilişki kuruyor. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Göreve başladığı ilk günden iti-
baren Çekmeköy’ün tüm paydaşla-
rı ile bir araya gelen, yapılan ve yapı-
lacak çalışmaları konuşan, yaptığı fi-
kir alışverişleriyle projelerini şekil-
lendiren Çekmeköy Belediye Başka-
nı Orhan Çerkez, ilçedeki 21 mahalle 
muhtarıyla Çekmeköy’ün sorunları-
nın çözümü için toplantı yaptı. 

Bugüne kadar yapılan çalışma-
lar hakkında muhtarları bilgilendi-
ren Başkan Çerkez, muhtarlardan ge-
len sorun istek ve talepleri de alarak 

çözümü için ilgili müdürlüklere tali-
matlar verdi.

ÇERKEZ: MİLLETE HİZMET ETMEK 
ZORUNDAYIZ

Muhtarlara seslenen Başkan Çer-
kez; “Biz millete hizmet etmek zo-
rundayız. Mahallelerde ki eksikleri ve 
istekleri bize iletirseniz en hızlı şekil-
de çalışmaları gerçekleştireceğiz. Bu 
toplantıyı her ay yapacağız. Komşu-
larımızın isteklerini biz de saha din-
liyoruz, sizler de… Bu istekleri sade-

ce dinlemek değil aksiyon alıp sorun-
lara çözüm üretmek için çalışacağız. 
Bunu da dayanışma ile başaracağımı-
za inanıyorum” dedi.

Başkan Çerkez; temizlik, park-
lar, ulaşım, sağlık, altyapı, eğitim ve 
kreş, kültür sanat gibi genel konula-
rın konuşulduğu toplantıda, muhtar-
larla tek tekte görüşerek mahallelerin 
sıkıntılarını birinci ağızdan dinledi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Büyükçekmece’nin Kent Bostanları 
Projesi örnek olacak

Söz Çekmeköy’ün muhtarlarında
‘Dayanışma ile sorunları çözeceğiz’

Gıda ve gıdaya ulaşmanın gelecekteki önemi her geçen gün daha da artarken, 
Büyükçekmece Belediyesi bu alandaki farkındalığını bir adım ileriye taşıyor. Kent 
Bostanları projesi ile şehir içi tarımı destekleyerek hem gıda güvenliğini artırıyor 
hem de vatandaşlara doğal ortamlarda tarım yapma imkanı sunuyor. Belediye, 
çevre dostu uygulamalarıyla sürdürülebilir tarımı teşvik etmeye devam ediyor.

Çekmeköy Belediye 
Başkanı Orhan Çerkez, 
ilçede görev yapan 21 
Mahalle muhtarıyla 
görüşüp Çekmeköy’ün 
geleceğini konuştu.

Kafka Sergisi 
Beyoğlu’nda
Dünya edebiyatının önemli isimlerinden Franz 
Kafka’nın 100. ölüm yıldönümü münasebetiyle 
hazırlanan ‘Franz Kafka 1883 – 1924” sergisi, Be-
yoğlu Belediyesi 6.Daire Sanat Galerisi’nde açıldı.

Çek Cumhuriyeti İstanbul Baş-
konsolosluğu tarafından düzenlenen, 
“Franz Kafka 1883 – 1924” İllüstrasyon 
Sergisi Beyoğlu Belediyesi’nin ev sahip-
liğinde sanatseverlerle buluştu. Franz 
Kafka’nın 100. ölüm yıldönümü müna-
sebetiyle Türkiye’de ilk kez düzenlenen 
sergi, 6.Daire Sanat Galerisi’nde açıldı. 
Sergi de, sanatçı Renáta Fučíková’nın 
sanatseverleri Franz Kafka’nın yaşadığı 
döneme geri götüren, onun ilham dün-
yasını, hayal gücünü ve “Kafkaesk” at-
mosferini ortaya çıkaran 20 adet siyah- 
beyaz illüstrasyon eserine yer verildi. 
Franz Kafka’nın hayatını ve zamansız 
vefatını anlatan sergi, 30 Kasım’a ka-
dar ziyaret edilebilecek.

GÜNEY: BU DERİN DÜNYAYI 
BEYOĞLU’NA TAŞIMAK BİZLER İÇİN 
GURUR VERİCİ

Serginin açılışında konuşan Beyoğ-
lu Belediye Başkanı İnan Güney, “Bire-
yin toplum ve sistem içindeki yalnız-
lığını, yabancılaşmasını ve güçsüzlü-
ğünü Franz Kafka kadar güçlü anlatan 
çok az yazar vardır. Onun gözlem gücü 
ve tasvir yeteneği, insanlık hallerini 
evrensel bir düzeyde ele alması bugün 
dahi hayranlık uyandırmaktadır. Eser-
lerinde hepimiz kendimizden bir par-
ça buluyoruz. Kafka’nın eserleri sadece 
Çekya’nın değil tüm dünyanın mirası-
dır. Bu eserler sadece edebi değil yöne-
tim anlayışımızı ve toplumla kurduğu-
muz ilişkiyi de sorgulatıyor. Örneğin 
biz yöneticiler için Kafka’nın bürokra-
si eleştirisi oldukça yol göstericidir. Bü-
rokratik labirentlerde kaybolan insan-
ların anlatısı bizleri daha iyi sistem-
ler kurmaya zorlamaktadır. Kafka’nın 
keskin tespitlerinden sadece edebiyat-
severlerin değil yöneticilerin de fayda-
lanması insanlığı muhakkak daha da 
ileriye taşıyacaktır. Bir dünya yazarı ve 
düşünürü olan Kafka’nın açtığı bu de-
rin dünyayı bu sergi ile Beyoğlu’na ta-
şımak bizler için gurur verici olmuş-
tur. Dünyanın giderek parçalandı-
ğı, kamplaştığı ve şiddetin tırmandı-
ğı bu günlerde insanlığın ortak evren-
sel değerleri üzerinde buluşmasının 
çok daha önemli olduğuna inanıyo-
rum. Kafka’nın dünyasında yapacağı-
nız bu yolculukta keyifli ve bol sorgula-
malı anlar diliyorum.” dedi.

AÇILIŞA ÇOK SAYIDA DAVETLİ KATILDI
Serginin açılış törenine; Beyoğlu Be-

lediye Başkanı İnan Güney, Çekya İstan-
bul Başkonsolosu Olga Hajflerova, İsveç 
Krallığı İstanbul Başkonsolosu Johanna 
Strömquist, Hollanda Krallığı İstanbul 
Başkonsolosu Arjen Uijterlinde, Gürcis-
tan İstanbul Başkonsolosu Aleksandre 
Jishkariani, Pakistan İstanbul Başkon-
solosluğu Toplum İlişkilerinden Sorum-
lu Konsolos Uzeyir Ghumman, Belçika 
İstanbul Başkonsolosluğu Başkonsolos 
Yardımcısı Martin Duruisseau, Endo-
nezya İstanbul Başkonsolosluğu Sosyal 
ve Kültürel İlişkiler Konsolosu Marisa 
Wiedha Christyanti, Endonezya İstan-
bul Başkonsolosluğu Sosyal ve Kültürel 
İlişkiler Ofisinden Wira Hadikusuma 
Maskardi, Kore Cumhuriyeti İstanbul 
Başkonsolosluğu’ndan Konsolos Kyung-
chan Park, Çekya İstanbul Başkonsolos-
luğu Başkonsolos Yardımcısı Rene Da-
nek, Çekya İstanbul Başkonsolosluğu 
Başkonsolos Yardımcısı Asistanı Jakub 
Dluhosch, Çekya İstanbul Başkonso-
losluğu Siyasi İşler ve Basın Sorumlusu 
Tolga Çevik ile sanatseverler katıldı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Şişli Belediye Başkanı Resul Emrah Şahan, kadın cinayetlerinin top-
lumda yarattığı infialin ardından harekete geçti. Şişli Belediyesi, ka-
dınlara, yaş almış büyüklere ve engellilere hizmet verecek olan “Me-
kik+ Ücretsiz Gece Ulaşım Servisi” hizmetini hayata geçirdi.

Şişli Belediyesi’nin 3 Mayıs’ta 12 
rotada hayata geçirdiği ve 07.00 ila 
20.00 saatleri arasında yurttaşlara 
ücretsiz ulaşım sağlayan Mekik ser-
visi, şimdi de gece saatlerinde ka-
dınlara, yaş almış büyüklere ve en-
gellilere öncelik tanıyan özel sefer-
ler için yeni rotalarıyla hizmet ver-
meye başladı. 

Kadınlara yönelik şiddetin ka-
muoyunda infial yaratmasının ar-
dından harekete geçtiklerini vurgu-
layan Şişli Belediye Başkanı Resul 
Emrah Şahan, ilçede güvenli ulaşım 
için “Mekik+ Ücretsiz Gece Ulaşım 

Servisi” adını verdikleri yeni seferle-
ri başlattıklarını duyurdu.

‘’ÖNCELİĞİMİZ KADINLARIMIZIN 
GÜVENLİĞİ’’

Kadınların güvenli, özgür ve eşit 
bir şekilde yaşaması için kamusal 
imkanları seferber edeceğinin altı-
nı çizen Şahan, “İstanbul’un kal-
bi Şişli’de gece de gündüz de rahat 
ve güvende hissetmeniz için dur-
madan çalışıyoruz. Gündüz ulaşı-
mı kolaylaştıran mekik servisleri-
mizle bugün itibariyle 210 bin yurt-
taşımızı ücretsiz taşıdık. Şimdi sıra 
gece mekik servislerimizde. Kadın-
ların güvende olduğu bir kent yaşa-
mı her şeyden daha önemlidir. Ka-
dına yönelik şiddetin ve cinayetle-
rin normalleştiği bir kent ise, kim-
se için huzurlu ve güvenli olamaz. 
Bugün Şişli’de yaşayan kadınların 
güvenli ve rahat bir şekilde evlerine 
ulaşabilmeleri için yeni bir hizmet 
başlatıyoruz. Kadın Öncelikli Gece 
Mekiğiyle ücretsiz ulaşım seferleri-
mizi hayata geçiriyoruz. Gündüz ol-
duğu gibi, gece de ücretsiz hizmet 

verecek. Kadınların evlerine güven-
le gidebilmeleri önceliğimiz olacak” 
dedi. 

Kamusal politikaların yerel yöne-
timlerin olmazsa olmaz ilkeleri ol-
duğunu savunan Şahan, “Başta ka-
dınların, çocukların, yaşlıların, en-
gellilerin, Şişli’de yaşayan herke-
sin güvenliğinden biliyoruz ki biz 
de sorumluyuz. Şişli, 24 saat herkes 
için canlı bir kent hayatının simge-
si olacak. Kadınlar için güvenli, öz-
gür ve eşit yaşam, Şişli’den başlaya-
cak” dedi. 

İKİ FARKLI GÜZERGAH
Haftanın 7 günü devam edecek 

olan “Mekik+ Ücretsiz Gece Ulaşım 
Servisi” için iki hat üzerinden gü-
zergahlar belirlendi. 

216 BİN KİŞİYİ ÜCRETSİZ TAŞIDI
Öte yandan 3 Mayıs’ta başla-

yan ve 12 hat üzerinde haftanın her 
günü sabah 07.00 ila 20.00 arasında 
tüm yurttaşlar için sefer yapan Me-
kik, bugüne kadar 216 binin üzerin-
de yolcu taşıdı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Şişli Belediyesi kadınların güvenliği için harekete geçti
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Sarıyer Belediye Başkanı M. 
Oktay Aksu, seçim vaatleri ara-
sında yer alan ve göreve gelir 
gelmez hayata geçirdiği “Ma-
hallemi Dinliyorum” toplan-
tılarında bu kez Büyükdere ve 
Kocataş mahallesinde yaşayan 
komşularıyla buluştu. Başkan 
Aksu, komşularının tapu ve 
mülkiyet sorunu, çevre temizli-
ği, sosyal ve spor tesisi ihtiyacı, 
yolların asfaltlanması ve özel-
likle engelli vatandaşlar için 
daha güvenli hale gelmesi, hay-
van barınağı ve olası bir İstan-
bul depremine yönelik hazırlık 
çalışmaları hakkında soruları-
nı dinledi. 

“ÖNERİLERİLERİNİZ KALICI 
HİZMETLERİMİZE IŞIK 
TUTUYOR”

Aksu, toplantıya katılan 
herkese teşekkür ederek şunla-
rı söyledi;

“Sorunlarınıza çözüm üret-
mek temel görevimiz. Sorun-
larını yaşayan sizlersiniz, çö-
züm konusunda fikir ve öneri-
leriniz de bizim için çok önem-
li. Hep birlikte çözüm üretmek 
daha kalıcı hizmet üretmemi-
zi sağlıyor. Bildiğiniz üzere iki 
hafta önce belediyemizin ilçe-
mizde yaşayan ilk, orta ve lise 
düzeyinde vereceği 7500 kişi-
lik burs başvurularımız başladı. 

Göreve geldiğimizde tamamlan-
mamış bir aşevimiz vardı. Tüm 
olanaklarımızı seferber ederek 
aşevimizi hizmete açtık. 10 bin 
kişilik yemek üretme kapasite-
sine sahip aşevimizde, beledi-
miz bünyesinde hizmet veren 
12 çocuk gündüz bakımevinde 
okuyan yüzlerce çocuklarımıza 
ve Bahçeköy’de bulunan konuk 
evimizde kalan üniversiteli kız 
öğrencilerimize yemek yapıyo-
ruz. Aşevimizde ayrıca cenaze-
lerimiz için pide, iftar yemekle-
ri, aşure ve personel yemeği çı-
kacak. Belediyemize ait kom-
şularımızın ailesiyle birlikte gi-
derek zaman geçirebileceği bir 
tane sosyal tesisimiz yok. Bu-
nun için de çalışmalar başladık. 
Biri Kireçburnu, biri de Pınar 
Mahallesi’nde olmak üzere İki 
sosyal tesisimizin yapımı de-

vam ediyor. Bu dönem hedefi-
miz ilçemize en az 10 sosyal te-
sis kazandırarak sizlerin hizme-
tine sunmak olacak. Sosyal te-
sislerimizde Sarıyer Dijital Kart 
üzerinden gerçekleşecek yüzde 
20 indiriminden tüm komşula-
rımız faydalanacak. Uygulama-
ya başladığımız günden bugü-
ne 10 bin komşumuz başvurula-
rı yaparak kartlarını kullanma-
ya başladı. Bir sahil kenti olan 
ilçemizde üç ayrı Kilyos, Rume-
li Feneri ve Kısırkaya’da plajla-
rımızı halkımıza ücretsiz olarak 
hizmete sunduk. Bazı eksikle-
rimiz var. Onları da önümüzde-
ki yaz sezonuna kadar tamam-
layacağız.”

“KIRK YILLIK ALTYAPI 
SORUNUMUZU ÇÖZÜYORUZ”

“Sarıyer Meydanı’mızı 29 

Ekim’de açmayı planlıyoruz. 
İstanbul Büyükşehir Beledi-
ye Başkanımız Ekrem İmamoğ-
lu ile birlikte anlamlı bir günde 
açılışını gerçekleştirmeyi plan-
lıyoruz. FSM ve Baltalimanı 
mahallelerimizde yıllardır sü-
ren içme suyu problemini çöz-
dük. Kireçburnu Çocuk Gündüz 
Bakımevinin yapımını tamam-

ladık. Yine kurulduğu gün-
den beri, Sarıyer meclis üyeli-
ğim döneminde çok önemsedi-
ğim bir konu vardı. Sarıyer Aka-
demi sınavlarında başarılı ola-
mayan öğrencilerimize yöne-
lik bir çözüm üretmemiz gerek-
tiğini düşünüyordum. Bu soru-
numuza yönelik Sarıyer Akade-
mi 2 hibrit eğitimlerine başla-

dı. Eğitimde eşitlik anlayışıy-
la hayata geçirdiğimiz bu proje-
mizle ilçemizdeki tüm gençleri-
mize ulaşıyoruz. Sarıyer Genç-
lik Merkezlerimizde üç adet ro-
botik kodlama sınıflarını açtık. 
Çocuklarımızın günün eğitim 
koşullarına uygun bir şekilde 
eğitim görmesini sağlamak is-
tiyoruz. Ayrıca İstanbul Büyük-
şehir Belediyemizin de ilçemize 
çok önemli hizmetleri oldu. Be-
lediyemiz, İBB ve İSKİ ile Darü-
şafaka, İstinye, Derbent, Poli-
gon, Pınar ve Ferahevler mahal-
lelerimizin 40 yıldır yaşadıkları 
alt yapı sorununu dev bir yatı-
rım projesi ile çözüyoruz.”

“ÖRNEK OLACAK BİR HAYVAN 
REHABİLİTASYON MERKEZİ 
GELİYOR”

Mahallelinin, “Nasıl bir ilçe 
istiyoruz” sorusuna; güvenli, 
planlı, sosyal ve kültürel çalış-
maların yapıldığı bir ilçe gör-
mek istediği yanıtının verildiği 
toplantıda Başkan Aksu, kom-
şularının kendisine yöneltti-
ği soruları yanıtladı. Mülkiyet, 
planlama, yolların asfaltlan-
ması, parkların bakımı, yeni 
spor alanları, eğitim ihtiyaçla-
rı, hayvan bakımı ile ilgili so-
ruları yanıtlayan Başkan Aksu, 
şunları söyledi: Göreve gelme-
den önce sürekli dile getirdiğim 
gibi ilçemizin en büyük sorun-
larından mülkiyet ve planlama 
konusunda her zaman sizlerle 
birlikte hareket edeceğim. Geç-
tiğimiz dönem İstanbul Büyük-
şehir Belediye Meclisi’nde mül-
kiyeti İBB’ye ait olan yerlerin 
tapularının verilmesi için kom-
şularımızın haklarını onlar ka-
dar savundum. İstanbul Büyük-
şehir Belediyemiz bu konuda 
üzerine düşeni yaptı ve komşu-
larımız tapularına kavuştu. Di-
lerim tüm diğer kurum yetkili-
leri de bu konuda üzerine düşe-
ni yapar. Hiçbir komşumuzun 
hak kaybına uğramasına izin 

vermeyeceğiz. Asfalt ve kaldı-
rımların yenileme çalışmala-
rını aralıksız sürdürüyoruz. İl-
çemiz çok geniş bir alana sa-
hip. Bugüne kadar 40 bin ton 
asfalt döktük. Dökülen asfalt 
çok ama görünmüyor. Okul ih-
tiyacınız, ulaşım, spor tesisi, 
parkların yenilenmesi, güven-
liği ve ışıklandırılması ve diğer 
taleplerinizi ilgili başkan yar-
dımcılarımız ve müdürlerimiz 
tek tek not etti.

15 Ekim Dünya Kadın Çiftçi-
ler Günü buluşmasına Başkan 
Yardımcıları Ayhan Tutun, 
Burak Tan, Meclis Üyeleri, 
İBB Kadın ve Aile Şube Mü-
dür Yardımcısı Ebru Oğuz, 
Mahalle Muhtarları, Ziraat 
Odası Başkanı Seyit Çetin ve 
vatandaşlar katıldı.

GÜZEL: KADININ EMEĞİ 
TOPRAĞA CAN VERİR

Programda konuşan Başkan Er-
han Güzel, Çatalca’nın kadınlarını ha-
yatın her alanında güçlendirmek istedikle-
rine vurgu yaparak “Kadının emeği, topra-
ğa can verir; alın teriyle toprağı bereketlen-
dirir. Her bir kadın çiftçimiz, bizim için bi-

rer rol modeldir ve onların azmi 
bizlere ilham verir.

Bizler, Çatalca’da kadın-
larımızı her alanda güçlen-
dirmeye kararlıyız. Ekono-
mik ve sosyal hayatın için-
de daha aktif rol almaları-
nı sağlayacak projeleri ha-

yata geçiriyor ve bu projele-
re olan desteğimizi artırarak 

sürdürüyoruz. Çünkü biliyoruz 
ki, kadınların olmadığı bir kal-

kınma düşünülemez. Bu sebeple, 
kadın çiftçilerimizin daha iyi şartlarda ça-
lışabilmeleri, hak ettikleri değeri görmeleri 
ve üretime katılımlarının artması için hep 
birlikte çalışmaya devam edeceğiz” ifadele-
rini kullandı.

Başkan Erhan Güzel’in günün anısına 
katılımcılara gerçekleştirdiği hediye takdi-
minin ardından çiftçi kadınların emekle-
riyle güzelleştirdikleri seralar ziyaret edil-
di ve günün anısına çiçekler toprakla bu-
luşturuldu.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sarıyer mahallelerini dinliyor, 
PROJELERi HAYATA GEÇiRiYOR

Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu’nun seçim vaatleri arasında
yer alan “Mahallemi Dinliyorum” toplantılarının bu haftaki adresi 
Büyükdere ve Kocataş mahalleleri oldu.

YENİ AİLE SAĞLIK MERKEZİ HİZMETE AÇILDI
Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu, yeri Sarıyer Belediyesi tarafından tahsis edilen, bağışçı 

Dilek Terimer adına inşa edilen Dilek Terimer Aile Sağlık Merkezi’nin açılışını gerçekleştirdi.
Sarıyerli komşularının sağlık hizmetine erişimini kolaylaştırmak amacıyla Sarıyer Belediyesi’nin tah-

sis ettiği yere bağışçı Dilek Terimer’in inşasını gerçekleştirdiği Dilek Terimer Aile Sağlık Merkezi’nin açılışı 
gerçekleşti. Sarıyer Kaymakamı Ömer Kalaylı, Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu, Sarıyer Belediye 
Başkanvekili Hüseyin Coşkun, CHP Sarıyer İlçe Başkanı Mehmet Kubat, Ak Parti Sarıyer İlçe Başkanı Halil 
İbrahim Kurşun, İlçe Sağlık Müdürü Dr. Ebrugül Kına Şenoğlu, Hindistan İstanbul Başkonsolosu, Mijito Vi-
nito, İş insanı hayırsever Dilek Terimer, Terimer ailesinin dostları Ebru ve Ogün Kargın ailesi, Rotary yöne-
ticileri, Suat Terimer Anadolu Lisesi yöneticileri katıldı.

‘Çatalcalı kadınlar her alanda güçlü’
Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel, 15 Ekim Dünya Kadın Çiftçiler Günü sebe-
biyle Çatalca’nın emekçi kadın çiftçileriyle Yazlık Mahallesinde bir araya geldi. 

Kartal’ın çocukları ‘Sıfır 
Atık’ bırakacak!
Kartal Belediyesi İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Mü-
dürlüğü tarafından Uğur Mumcu Mahallesi’nde yer 
alan İhsan Bayrakçı İlkokulu öğrencilerine “Atığı 
Azalt, Doğayı Kazan” isimli sıfır atık eğitimi verildi.

Çevreci çalışmaları, kampan-
yaları ve geri dönüşüm projele-
ri ile “Yeşil Belediye İlkelerine” 
en uygun belediye karnesine sa-
hip Kartal Belediyesi, Kartallıla-
rın çevre bilinci ve duyarlılığını 
artırmak için eğitim seminerleri-
ne devam ediyor. Kartal Belediye-
si, söz konusu eğitim seminerle-
ri kapsamında son olarak Korop-
last, CSR plastic, KMK Paper, Çev-
ko ve Marmara Üniversitesi Mü-
hendislik ve Sürdürülebilirlik Ku-
lübü iş birliği ile İhsan Bayrak-
çı İlkokulu öğrencilerine atıkla-
rın geri kazandırılmasına yönelik 
eğitim semineri gerçekleştirdi. 

İBB Deniz Hizmetleri Müdür-
lüğü ve İSTAÇ (İstanbul Çevre Ko-
ruma ve Atık Maddeleri Değerlen-
dirme Sanayi ve Ticaret A.Ş) tara-
fından okulun girişinde hazırla-
nan deniz atıkları sergisi, çocuk-
ların ilgisini çekerken, çocuklar 
denizden çıkan atıkları heyecan-
la inceledi. Ardından, sürdürüle-
bilir bir yaşam ve çevre için Mar-
mara Üniversitesi Çevre Mühen-
disliği öğrencileri İhsan Bayrak-
çı İlkokulu’nun minik öğrencile-

ri için ‘Sıfır Atık’ın önemini an-
latan bir sunum gerçekleştirdi. 
Kartal Belediyesi Başkan Yardım-
cısı Dr. Dilek Kars ile Kartal Be-
lediyesi İklim Değişikliği ve Sıfır 
Atık Müdürü Ali Kemal Özdemir 
de öğrencilere eşlik ederek sunu-
mu onlarla birlikte takip etti.

ÇOCUKLAR, GERİ DÖNÜŞÜM İLE 
İLGİLİ KIYMETLİ BİLGİLER EDİNDİ 

Eğitimde çocukların kendi-
lerine gösterilen atıkların ne tür 
atıklar olduğunu tahmin ettikle-
ri bir yarışma gerçekleştirildi. Ço-
cuklar sahneye teker teker çıka-
rak kendilerine verilen atıkları ait 
oldukları geri dönüşüm kutuları-
na attı. Öğrenirken aynı zaman-
da eğlenen çocuklara etkinlik so-
nunda geri dönüşümün dünya-
ya etkilerini ve önemini anlatan 
broşürler dağıtıldı. 

“YEŞİLDEN MAVİYE BU YAŞAM 
BİZİM”

Etkinlik sonunda çocuklara ko-
nuşama yapan Başkan Yardımcı-
sı Dr. Dilek Kars “Bugün bizlere 
ev sahipliği yapan okul yönetimi-
ne, öğretmenlerimize ve bizlere eş-
lik eden Marmara Üniversitesi Çev-
re Mühendisliği Öğrencilerine Kar-
tal Belediye Başkanımız Sayın Gök-
han Yüksel adına teşekkür ediyo-
rum. Dünyamızı daha güzel bir yer 
haline getirmek için siz çocukları-
mızın bugün öğrendiklerini çevre-
lerine öğretmeleri ve hayatları bo-
yunca uygulamaları çok önemli-
dir. Atıklarımızı doğayı koruyacak 
şekilde geri dönüştürmeli ve yanlış 
yöntemlerle atıklarımızı atmama-
ya özen göstermeliyiz. Hep birlikte 
diyoruz ki ‘Yeşilden Maviye Bu Ya-
şam Bizim’” ifadelerini kullandı. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Fatih Belediyesi sağ-
lık hizmetleri ile dikkat çeki-
yor. Belediyenin Kadın ve Aile 
Birimi’nde bulunan FitFatih 
ilçe sakinlerinin sağlıklı yaşa-
masını hedefliyor. Bu kapsam-
da birçok projeye imza atan bi-
rimde olta etkinliğinden sağ-
lıklı yaşlanmaya, sağlıklı gıda 
üretiminden hastalıklara kar-
şı alınacak tedbirlere kadar bir-
çok konu ilçe sakinlerine öğreti-
liyor. Eğitimlere katılan ilçe sa-
kinleri daha sağlıklı bir ortam-
da yaşamak için neler yapılma-
sı gerektiğini öğreniyor. O et-
kinliklerden bazıları ise şöyle:

SAĞLIĞA OLTA ETKİNLİĞİ
FitFatih tarafından orga-

nize edilen “Sağlığa Olta” et-
kinliği balık tutma sevdalıları-
nı bir araya getiriyor. Kadın ve 
Aile Birimi’nin projesi FitFa-
tih tarafından Balat Şair Nedim 
Parkı‘nda düzenlenen “Sağlığa 
Olta” etkinliğinde katılımcılar 
öncelikle balık tutmanın ince-
liklerini öğrendi, daha sonra da 
oltalarının başına geçti. Doğay-
la iç içe geçen etkinlikte büyük 
bir heyecanla oltalarını çeken 
katılımcılar bir hayli eğlendi ve 
ortaya güzel fotoğraflar çıktı.

KADIN SAĞLIĞI ÜZERİNE
FitFatih’te kadın sağlığı-

na yönelik bilinçlendirme se-
minerleri düzenleniyor. Fa-
tih Belediyesi’nin düzenledi-
ği Meme Kanseri Bilinçlendir-
me Semineri’nde erken teşhi-
sin önemi vurgulanarak katı-
lımcılara elle muayene yöntem-
leri anlatılıyor. Kadın sağlığına 
yönelik farkındalık yaratmak 
amacıyla düzenlenen seminere 
Fatihli kadınlar yoğun ilgi gös-
teriyor. Doktorların sunumuy-
la gerçekleşen etkinlikte meme 
kanseri teşhisi, belirtileri ve 
elle muayenenin önemi üzerine 

detaylı bilgilendirme yapılıyor.

HAYAT KURTARICI OLABİLİR
Fatih Belediyesi sağlıklı ya-

şamı teşvik eden FitFatih prog-
ramı çerçevesinde düzenledi-
ği bu seminerle meme kanse-
rinin erken teşhisi konusunda 
toplumda farkındalık yaratma-
yı hedefliyor. Doktorlar kadın-
lara meme kanserinin belirti-
lerini tanımanın, düzenli sağ-
lık kontrollerinin ve özellikle de 
kendi kendine elle muayenenin 
kritik önemini aktardı. Semi-
nere katılan kadınlara elle mua-
yene teknikleri uygulamalı ola-
rak gösterildi ve bu basit yönte-
min hayat kurtarıcı olabileceği 
vurgulandı.

SMOOTHİE BOWL ATÖLYESİ
FitFatih tarafından Bâlâ 

Tekkesi’nde düzenlenen Smoot-
hie Bowl Atölyesi katılımcılara 
diyetisyen eşliğinde hem sağlık-
lı beslenme üzerine bilgi edin-
me hem de keyifli vakit geçirme 
imkânı sunuyor. Fatih Belediye-
si Kadın ve Aile Birimi’nin öncü-
lüğünde hayata geçirilen ve sağ-
lıklı yaşam bilincini artırmayı 
hedefleyen FitFatih projesi dü-
zenlediği çeşitli etkinliklerle va-
tandaşları sağlıklı beslenme ve 
aktif yaşam konusunda teşvik 
ediyor. Projenin önemli etkin-
liklerinden biri olan Smoothie 
Bowl Atölyesi, Karasurları Millet 
Bahçesi 2. Etap Bâlâ Tekkesinde 
gerçekleştirildi. Diyetisyen reh-
berliğinde yapılan bu etkinlik 
katılımcılara sağlıklı beslenme 
konusunda teorik ve pratik bilgi-
ler sunma fırsatı veriyor.

Smoothie Bowl Nedir?
Son yıllarda popüler hale ge-

len smoothie bowl meyveler, 
kuru yemişler, yulaf ve çeşit-
li sağlıklı gıdaların bir araya ge-
tirilmesiyle hazırlanan, besle-
yici ve doyurucu özelliklere sa-
hip bir tabaktır. Hızlı hazırla-
nabilmesi, zengin besin içeri-
ği ve renkli sunumuyla kahval-
tı ya da ara öğün olarak tercih 
edilen smoothie bowl sağlık-
lı yaşamı benimseyenler arasın-
da favori bir seçenek olmuştur. 
FitFatih projesi kapsamında dü-
zenlenen bu atölyede katılımcı-
lar kendi damak zevklerine uy-
gun smoothie bowl’lar hazırlar-
ken diyetisyen rehberliğinde ve-
rilen önerilerle daha bilinçli bir 
beslenme yaklaşımı kazandılar. 
Her katılımcı seçtiği meyve ve 
kuru yemişlerle renkli ve doyu-
rucu tabaklar ortaya çıkardı.

SAĞLIKLI YAŞAMIN TEŞVİKİ
FitFatih ile sağlıklı yaşlan-

mak mümkün. İlçede bulu-

nan Yadigâr Kahvesi’nde bü-
yüklere yönelik bilgilendiri-
ci seminerler devam ediyor. 
Fatih Belediyesi’nin FitFatih 
projesi kapsamında Yadigâr 
Kahvesi’nde düzenlenen semi-
nerlerde 60 yaş üstü vatandaş-
lar sağlıklı yaşlanma konusun-
da samimi buluşmada bir ara-
ya geliyor. Uzman fiziksel ve zi-
hinsel sağlığın korunmasında 
önemli noktaları katılımcılarla 
paylaşıyor. “Sağlıklı Yaşlanma” 
semineri 60 yaş üzeri vatandaş-
lar tarafından ilgiyle karşılanı-
yor. Uzman konuşmacı eşliğin-
de gerçekleşen etkinlikte yaş-
lı bireylerin yaşam kaliteleri-
ni artırmaya yönelik birçok pra-
tik bilgi sunuluyor. Seminerin 
temel amacı, yaşlılık sürecinde 
fiziksel, zihinsel ve sosyal sağlı-
ğın korunması için alınması ge-
reken önlemleri aktarmak.

14 GÜNLÜK DEĞİŞİM
FitFatih’in düzenlediği 14 

günlük çevrimiçi sağlık kam-
pı katılımcılara fiziksel ve zi-
hinsel açıdan sağlıklı bir ya-
şam tarzı benimsemeleri için 
kapsamlı bir yol haritası sunu-
yor. Sağlıklı bir yaşam tarzı be-
nimsemek birçok kişi için sa-
dece fiziksel bir hedef olmanın 
ötesine geçip zihinsel ve duy-
gusal bir dönüşüm süreci ha-
line geldi. FitFatih’in 14 gün-
lük çevrimiçi kampı bu dönü-
şümü katılımcılara kazandır-
mayı amaçlayarak Kadın ve Aile 
Birimi’nin projesi FitFatih tara-
fından Fındıkzade Çukurbostan 
Yaşam Merkezi’nde düzenleni-
yor. Program ilk gününde 40 ka-
tılımcıyla başladı. Vücut ana-
lizlerinin ardından her katılım-
cıya turuncu bileklikler takdim 
edilerek bu bilekliklerin birey-
sel ve kolektif görevi simgeledi-
ği vurgulandı. Katılımcılar bu 
sembolik adımla yeni bir sağlık 
yolculuğuna çıktı.

Avcılar Belediyesi akıllı, 
depreme dayanıklı ve sürdürü-
lebilir yeşil binasına kavuşu-
yor. Vatandaşlara müjdeyi Avcı-
lar Belediye Başkanı Utku Caner 
Çaykara verdi. İBB Meclisi’nde 
konuşan Çaykara, Avcılar’ın 
çehresini değiştirecek proje-
nin İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi ile birlikte inşa edileceği-
ni söyledi.

“AVCILAR’IN GELECEĞİNİ 
BİRLİKTE İNŞA EDECEĞİZ”

Avcılar Belediyesi’nin yeni 
hizmet binasını vatandaş dos-
tu, çevreci, teknolojik bir yak-
laşımla en kısa sürede bitirip 
hizmete sunacaklarını belir-
ten Başkan Çaykara; “Yeni bi-
namızla birlikte gelişecek ka-
pasiteyle hizmetlerimizin daha 
da hızlanmasını sağlayacağız. 
Avcılar’ı hep birlikte yaşamın 
merkezi yapacağız.” dedi.

İMAMOĞLU’NA TEŞEKKÜR
Avcılar’a verdiği destekler-

den dolayı İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’na teşekkür eden 
Çaykara’nın konuşmasının ta-
mamı şöyle;

“Bugün İBB Meclisimizde 
tarihi bir yatırımın kararı onay-

lanmıştır. Uzun yıllar maalesef 
İstanbul Büyükşehir Belediye-
si ile ilçe belediyemizin yöneti-
minin farklı siyasi partilerde ol-
ması sebebiyle Avcılar’da yaşa-
yan vatandaşlarımız adeta ce-
zalandırılmıştır. 2019 yılından 
itibaren, Sayın Başkanımız Ek-
rem İmamoğlu’nun büyük des-
tekleri Büyükşehir Belediyemi-
zin Avcılar’a yatırımı hızlan-
mış, yeni dönemde ise işbirli-
ği en üst seviyeye çıkarılmıştır. 
Göreve geldiğimiz günden bu 
yana, Avcılarımızın hem temel 
ihtiyaçlarının giderilmesi hem 
de kronikleşmiş sorunlarının 
çözümü konusunda Büyükşe-
hir Belediyemizle kısa, orta ve 
uzun vadede projelerimizi ha-
zırlamaktayız.

“AFETE DAYANIKLI AVCILAR!
Bizler bir yandan Avcıları 

Yaşamın Merkezi yapmak için 
var gücümüzle çalışırken bir 
yandan afete dayanıklı bir Av-
cılar inşa etmek istiyoruz. Yüz 
yüze olduğumuz deprem gerçe-
ğini her projemizde göz önünde 
bulunduruyoruz. Bu bakış açı-
sıyla, 2020 yılında depreme da-
yanıksız olduğu için yıkılmış 
olan belediye binamızın yapı-
mının ne kadar önemli olduğu 

daha iyi anlaşılıyor. 

MECLİS ÜYELERİNE TEŞEKKÜR
Bugün İstanbul Büyükşe-

hir Belediye Meclisimiz tarafın-
dan onaylanan protokol bu ne-
denle tarihi bir önem kazanı-
yor. Bu protokol ile Avcılar afe-
te dayanıklı, modern ve yurt-
taşlarımızın güvenle kullanabi-
leceği bir yapıya kavuşuyor. Bu 
bina, sadece bir yapı değil; Ya-
şamın Merkezi Avcılar’da ger-
çek hizmetin ve dayanışma-
nın sembolü olacak. Binamı-
zı, kentsel dokunun ve kamusal 

yaşamın önemli bir parçası ola-
cak, onlarca fonksiyona ev sa-
hipliği yapacak şekilde tasarlı-
yoruz. İstanbul Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Sayın Ekrem 
İmamoğlu’nun 16 milyon için 
eşit hizmet vizyonu sayesinde 
Avcılar’a ve İstanbul’a yepyeni 
bir değer kazandırıyoruz! 

AVCILAR HALKINA MÜJDE!
Tüm Avcılarlı komşularımı-

za bu müjdeyi vermekten gurur 
duyuyorum! Sizlere, dayanık-
lı, geleceğin teknolojileriyle do-
natılmış, sürdürülebilir ve akıl-
lı şehir prensiplerine uygun bir 
belediye binasında hizmet ve-
receğiz! 

Avcılar’ın Yaşamın Merke-
zi olacağına dair güçlü inancı-
mızı paylaşan kıymetli yurttaş-
larımıza ve İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi Meclis üyelerimize ve 
en önemlisi İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Sn. Ek-
rem İmamoğlu’na teşekkür edi-
yorum.

İstanbul’un geleceği adına 
ve yarım milyon nüfuslu Avcılar 
adına teşekkür ediyorum! 

Avcılar’ın geleceğini birlikte 
inşa edeceğiz!

Serkan Horuz - KENT YAŞAM

Beylikdüzü Belediyesi Ekim 
Ayı Meclis Toplantısı’nın 2. 
Birleşimi, Beylikdüzü Beledi-
ye Başkanı Mehmet Mu-
rat Çalık’ın başkanlı-
ğında Belediye Mec-
lis Salonu’nda ger-
çekleşti. Beylikdü-
zü Belediyesi’nin 
2025-2029 Stratejik 
Planının kamuoyuy-
la paylaşıldığı toplan-
tıda, her biri farklı alan-
larda Beylikdüzü’nü daha ile-
riye taşımayı amaçlayan hedef-
ler açıklandı. Meclis toplantı-
sında konuşan Başkan Çalık, 
göreve geldiği ilk günden itiba-
ren Beylikdüzü’nde birlik ve be-
raberlik duygusuyla hareket et-
tiklerini belirterek, “Yerel yöne-
timin ruhuna yakışır, ortak ça-
bayla işlerimizi yapmaya gayret 
ettik. Siyaset üstü bir yaklaşım-
la tüm komşularımızın yanında 
olmaya özen gösteren bir yöne-
tim anlayışına sahibiz. Bu sü-
recin temelini oluşturan faktö-
rün halkımızdan aldığımız güç 
olduğunun da altını buradan 
çizmek istiyorum. Cesur karar-
lar almak, yenilikçi ve uzun va-
deli çözümler üretmek her za-
man kolay değildir. Ancak biz 
Beylikdüzü’nün geleceği için 
her zaman azim ve kararlılık-
la çalıştık. Bundan sonra da yo-
lumuza aynı kararlılıkla devam 
edeceğiz” ifadelerini kullandı.

YOKSULLUĞA KARŞI SOSYAL 
ADALET

6 ana amaç ve 29 hedef-
ten oluşan 2025-2029 Strate-
jik Planının temel amacının 
Beylikdüzü’nü sürdürülebi-
lir, dirençli ve yenilikçi bir şe-
hir haline getirmek olduğunu 
dile getiren Başkan Çalık pla-
nın; eğitimden çevreye, tekno-
lojiden sosyal adalete kadar bir-
çok alanda kapsamlı projele-
ri içerdiğini de belirtti. Başkan 
Çalık, çevre koruma ve geri dö-
nüşüm faaliyetlerinin önemini 
vurgulayarak, “Ekolojik denge-
nin korunması ve sürdürülebi-
lir yeşil yaşam alanlarının oluş-
turulması için çalışmaya devam 
edeceğiz” dedi. Toplantıda ayrı-
ca, kent yoksulluğu ile mücade-
le etmek amacıyla hayata geçi-
rilen sosyal yardım projelerinin 
genişletileceği ve gençlere yö-
nelik eğitim ile inovasyon ala-
nında önemli adımlar atılacağı 
açıklandı. Sosyal adalet ve fır-
sat eşitliğinin merkeze alındığı 
planda kent yoksulluğunun gi-
derilmesi için sürdürülebilir çö-
zümler üretileceğini ve tüm va-
tandaşlara eşit fırsatlar sunu-
lacağını belirten Başkan Ça-
lık, Beslenme Saati uygulama-
sı, Gıda Bankası ve Dost Eller 
Mağazası gibi projelerin, toplu-
mun her kesimine ulaşmayı he-
deflediğini söyledi.

GÜVENLİ BİR KENT
Toplantıda açıklanan di-

ğer bir önemli başlık ise 
Beylikdüzü’nün dijital dönü-
şüm süreci oldu. Beylikdüzü Be-
lediye Başkanı Mehmet Mu-
rat Çalık, Beylikdüzü’nü dün-

ya ile entegre bir şehir haline 
getirmeyi amaçlayan inovatif 
projelerin hayata geçirileceği-

ni ifade etti. Akıllı şehirci-
lik modellerinin uygu-

lanacağı yeni dönem-
de, bilgi teknolojile-
ri ve altyapı projele-
ri ile kentin sürdü-
rülebilirlik kapasi-
tesinin artırılacağı 

vurgulandı. Öte yan-
dan Beylikdüzü’nü afet-

lere karşı dirençli bir kent ha-
line getirmek için kent gene-
linde yapı denetimlerinin sıkı-
laştırılacağını ve riskli yapıla-
rın dönüştürüleceğini dile geti-
ren Başkan Çalık, riskleri azal-
tan ve afet hazırlık kapasitesi-
ni artıran projelerle toplumu bi-
linçlendirmeye devam edecekle-
rini belirtti. 

ŞEFFAF VE KATILIMCI 
YÖNETİM

Başkan Çalık, 
Beylikdüzü’nün şeffaf ve hesap 
verebilir bir yönetim anlayışıy-
la yönetileceğini de vurguladı. 
Vatandaşların her türlü bilgiye 
kolayca ulaşabilmesi için basın 
ve yayın stratejilerinin geliştiri-
leceğini belirtti. Ayrıca, beledi-
ye hizmetlerinin sürdürülebilir-
liği için kaynakların etkin kul-
lanımı ve kamu binalarının et-
kin hizmet verecek şekilde dü-
zenlenmesi de planın hedefle-
ri arasında yer aldı. 2025-2029 
Stratejik Planı ile vatandaşları-
nın yaşam kalitesini artırmayı 
ve şehri her alanda dirençli bir 
hale getirmeyi hedefledikleri-
ni de belirten Çalık, “Biz çalış-
tıkça Beylikdüzü güzelleşecek. 
Beylikdüzü’nü ulusal ve ulus-
lararası düzeyde örnek gösteri-
lecek bir model haline getiriyo-
ruz. Adına da ‘Beylikdüzü Mo-
deli’ diyoruz. Cesur projelerle 
geleceği şekillendirmek bizim 
temel misyonumuzdur” dedi. 

OY ÇOKLUĞUYLA KABUL 
EDİLDİ

Konuşmaların ardından 
Beylikdüzü Belediyesi’nin 2025 
yılı bütçesinin yer aldığı 2025 
Mali Yılı Performans Progra-
mı ve 2025 Mali Yılı Bütçe Tasa-
rısı oylandı. 4 milyar 780 mil-
yon lira olan bütçe oy çokluğuy-
la kabul edildi. Başkan Çalık, 
“Beylikdüzü’nde yaşayan 409 
bin insanımıza hizmet götüren 
bir yerel yönetimiz. Vatandaşı-
mız bize güvendi ve ikinci kez 
seçti. Ciddiyetle hassas biçim-
de hem bütçeyi hem de bu ken-
ti yönetmeye gayret ediyoruz. 
Bu güveni boşa çıkarma lüksü-
müz olmadığının da farkında-
yım. Ülkemiz en kırılgan eko-
nomik dönemlerinden geçmek-
tedir. Derinleşen bir yoksulluk-
la karşı karşıyayız. 4 milyar 780 
milyon lira bütçe ile vatanda-
şımızın ihtiyaçlarına merhem 
olup çözümler üreteceğiz. Ve-
rimli ve bereketli bir bütçe yap-
maya gayret ettik. Bütçemizin 
Beylikdüzümüze hayırlı uğurlu 
olmasını diliyorum” ifadelerini 
kullandı. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi (İBB), Üsküdar-Kadıköy-
Maltepe’yi birbirine bağlaya-
cak olan 21 kilometrelik yeni 
tramvay hattı için ÇED başvu-
rusu yaptı. 3 yılda tamamlan-
ması öngörülen tramvay hat-
tının proje bedeli, 8 milyar 45 
milyon 647 bin 428 TL olarak 
hesaplandı. Proje ile iskelele-
rin arkasındaki “Kadıköy Rıh-
tım Meydanı”, otobüs durak-
larından arındırılacak. İBB 
Raylı Sistem Daire Başkanlı-
ğı, İstanbul’un Anadolu ya-
kasındaki raylı sistem ağını 
tamamlayacak olan Üsküdar-
Kadıköy-Maltepe Tramvay 
Hattı için İstanbul Valiliğine 
ÇED başvurusunda bulundu.

3 YILDA TAMAMLANACAK
Proje tanıtım dosyasın-

da yer alan bilgilere göre 
“Üsküdar-Kadıköy-Maltepe 
Tramvay Hattı”, 21 kilometre 
uzunluğunda ve 33 duraktan 

oluşacak. Gerekli izinler alı-
narak bu yıl içinde yapımına 
başlanacak olan hattın, 3 yıl-
da tamamlanması ve 2027 yı-
lında işletmeye alınması ön-
görülüyor.

YAYA ÖNCELİKLİ PROJE
Proje bedelinin 8 milyar 45 

milyon 647 bin 428 TL olacağı 
öngörülen yeni tramvay hattı 
ile ilgili olarak, tanıtım dosya-
sında şu değerlendirme yapıl-
dı: “Üsküdar-Kadıköy-Maltepe 
Tramvay Hattı’nın geçtiği ko-
ridor mevcut durumda otobüs 
ve minibüs hatları ile hizmet 
verilen toplu taşıma yolculuk 
taleplerinin yoğun olduğu bir 
ulaşım koridorudur. 

YOĞUNLUK KALDIRILACAK
Tramvay koridoru boyun-

ca yapılacak olan cadde dü-
zenlemesiyle araç yoğunlu-
ğunun ortadan kaldırılarak, 
yaya kullanımı öncelikli, in-

san odaklı, çevreci 
ve sürdürülebilir bir 
cadde tasarımı hedef-
lenmiştir. Bu çerçeve-
de Üsküdar-Kadıköy-
Maltepe Tramvay 
Hattı Projesi, sadece 
bir raylı sistem proje-
si olmayıp cadde bü-
tününde bir düzen-
lemeyi hedeflemek-
tedir.”

Sağlıklı kalmanın yolu 
‘FiTFATiH’ten geçiyor
Fatih Belediyesi vatandaşların sağlıklı yaşaması için çalışmalarını sürdürüyor. Kadın ve Aile 
Birimi’nin projesi FitFatih yaptığı çalışmalarla hayata daha mutlu bakan insanlara kapı aralıyor

Avcılar’a hizmetin 
ve dayanışmanın 
sembolü geliyor
Avcılar Belediyesi akıllı ve dayanıklı yeni hizmet binasına kavuşuyor. İstanbul Büyükşehir Belediye 
Meclisi’nde müjdeyi veren Avcılar Belediye Başkanı Utku Caner Çaykara; “Bu bina, sadece bir yapı 
değil; Yaşamın Merkezi Avcılar’da gerçek hizmetin ve dayanışmanın sembolü olacak” dedi.

Beylikdüzü’nü daha ileriye 
götürecek bütçe kabul edildi

Kadıköy’de ulaşım devrimi
rıhtımda duraklar kalkacak

Beylikdüzü Belediyesi 2025-2029 Stratejik Planı, Ekim ayı meclis toplantısının 2. 
Birleşimi’nde kamuoyuyla paylaşıldı. Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat 
Çalık’ın başkanlığında gerçekleşen toplantıda, her biri farklı alanlarda Beylikdüzü’nü 
daha ileriye taşımayı amaçlayan hedefl er açıklandı. 2025 yılı bütçesinin de görüşül-
düğü toplantıda bütçe, 4 milyar 780 milyon lira olarak oy çokluğuyla kabul edildi.
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Ülkece yaşadığımız acı olay-
ların bir yenisi daha gün yü-
züne çıktı. Yenidoğan Bebek 
Çetesi’ne yönelik hazırlanan id-
dianame gündemdeyken bir 
skandal iddiası da Şişli Hami-
diye Etfal Hastanesi Sarıyer 
Yerleşkesi’nde bulunan Kadın 
Doğum Polikliniği’nde yaşanan 
bebek ölümüyle ilgili geldi.

BİR SKANDAL DA ŞİŞLİ ETFAL’DE 
ORTAYA ÇIKTI!

Geçen yıl Temmuz ayında 
Şişli Hamidiye Etfal Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi’nde bir be-
bek ölümü skandalı yaşandığı 
ortaya çıktı. 20 Temmuz 2023 
Perşembe gecesi dünyaya gelen 
Bebek Buğdaycigil, iddiaya göre 
doktor ihmali nedeniyle doğum 
esnasında ölmüş. Bebeğini kay-
beden A.B. ve N.B.  çiftinin şi-
kayetine rağmen, Sağlık Bakan-
lığı ve İstanbul İl Sağlık Müdür-
lüğü idari soruşturma açılma-
sına izin vermiyor. Hatta skan-
dala adı karışan doktorun ko-
runduğu iddia ediliyor. İddiaya 
göre, bebek doğumda ölürken 
sorumlu doktor halı sahada fut-
bol oynuyormuş.

N.B., SU AZALMASI TANISIYLA 
SERVİSE YATIRILMIŞ

Olay şöyle gelişiyor: Be-
beklerinin doğumunu bekle-
yen A.B.ve N.B. çifti, anne ada-
yının 39 haftalık gebeliği ne-
deniyle 18 Temmuz 2023 ta-
rihinde kontrol amaçlı hasta-
neye başvurmuşlar. Anne ada-
yı N. B. yapılan muayenenin ar-
dından “suyun azalması” (am-
niyon sıvısı) tanısıyla aynı gün 
saat 11.30’da Prof. Dr. Alev Atış 

Aydın tarafından servise yatırıl-
mış. Aynı gün mesai saati son-
rasında, 16.00’dan ertesi saba-
ha kadar nöbetçi Uz. Dr. Savaş 
Gündoğan tarafından düzenli 
takibi yapılmış. 19 Temmuz sa-
bahı nöbeti devralan Dr. Meh-
met Fadıl Ayaz ve Prof. Dr. Alev 
Atış Aydın tarafından takip edi-
len hasta, sancılarının başla-
masının ardından rahim ağzı 
açıklığının tam olmasına kadar 
doğum odası ile servis arasında 
götürülüp getirilmiş. Prof. Dr. 
Atış Aydın, normal doğum sü-
recinin devamına karar vermiş. 
B. çifti sezaryen talebinde bu-
lunmuş fakat anneye, “Sezar-
yen için ısrar etmemelisin, bi-
raz daha sabret, normal doğum 
olacak, birazdan seni doğum-
haneye alacağız” denilerek se-
zaryen reddedilmiş. Bunun üze-
rine suni sancı verilmiş ve san-
cılar şiddetlendiğinde hasta ye-
niden normal doğuma alınmış. 
Baba A. B.’in sezaryen talebi ise 
tekrar reddedilmiş.

ASİSTANLAR: “HANGİ DOKTOR 
VARSA ÇABUK GELSİN!”

Doğumdaki gecikme bebe-
ğin strese girmesine ve kalp 
atımlarının yavaşlamasına ne-
den olmuş. Doğumhanedeki 
asistanların “hangi doktor var-
sa çabuk gelsin” şeklindeki çağ-
rılarının ardından, 20 Tem-
muz 2023 Perşembe günü saat 
00.15’te N. B. acil sezaryene 
alınmış. Bebeğin doğum dos-
yasına, 00.27’de (3300 gram, 
49 cm) canlı doğduğu yazılmış. 
İddiaya göre doğduktan son-
ra kalp masajı yapılarak bir kaç 
saat yaşatılmış. 

DOĞUMDA BEYNE OKSİJEN 

GİTMEMİŞ, SERVİSE ÖLÜ 
GELDİĞİ İDDİA EDİLMİŞ

Bebek B., küveze konula-
rak yoğun bakıma götürülmüş. 
Yoğun bakım servisindeki uz-
man doktorların açıklamaları-
na göre, “servislerine bebeğin 
ölü geldiği, bebeğe bir-iki kez 
yeniden canlandırma işlemi ya-
pıldığı ancak genel durumunun 
ağır/kötü olduğu, doğum sıra-
sında beynin (10 dk.) oksijen-
siz kaldığı (hipoksi), hayati or-
ganların zarar gördüğü, yaşa-
sa bile engelli olacağı, …” bildi-
rilmiştir.

NÖBETTE OLMASI GEREKEN 
DOKTOR HALI SAHADA MIYDI?

Şişli Hamidiye Etfal Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi Kadın 
Doğum Polikliniği’ndeki skan-
dal, bebek B.’in ölümü ile orta-
ya çıkıyor. Aile avukatı D. B., İs-
tanbul İl Sağlık Müdürlüğü’ne 
idari soruşturma açılması için 
başvuruda bulunuyor, fakat 
başvuru dikkate alınmıyor. İd-
diaya göre, Uz. Dr. Meriç Ka-
bakçı, nöbette olması gerekir-
ken Kireçburnu Halı Sahası’nda 
futbol oynuyormuş. Hastane-
ye ancak bebek ölümünden son-
ra, saat 01.15’te gelmiş. Aile 
doktoru ikinci kez ancak gece-
nin ardından sabah saatlerinde 
görmüş.  

PROF. DR. ATIŞ AYDIN: 
“KABAKÇI TIBBİ HATA YAPTI, 
ŞİKAYET EDİN”

Prof. Dr. Alev Atış Ay-
dın, hasta yakınlarına Dr. 
Kabakçı’nın tıbbi hata yaptığını 
belirterek şikayette bulunmala-
rını tavsiye etmiş. Mağdur aile  
Atış Aydın hakkında da şikayet-

te bulunmuş. O dönem hasta-
nede poliklinik şefi olarak görev 
yapan Prof. Dr. Atış Aydın, tıb-
bi hata yaptığını iddia ettiği Dr.  
Meriç Kabakçı hakkında gerekli 
raporları düzenlemiş mi? Asis-
tanların “hangi doktor varsa ça-
buk gelsin” çağrısından da an-
laşılabileceği gibi Kabakçı do-
ğumda yer almamış. Poliklinik 
Şefi Prof. Dr. Atış Aydın, nöbet-
çi doktorun görevinin başında 
olmadığı iddiaları ile ilgili bir 
işlem yapmış mı?  

İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ NEDEN 
SORUŞTURMA AÇMIYOR?

Uz. Dr. Meriç Kabakçı hak-
kında idari soruşturma ne-
den açılmıyor? Dr. Kabakçı’nın 
halı sahada futbol oynayıp oy-
namadığının Kireçburnu Halı 
Sahası’nın 19 Temmuz 2023 ta-
rihinde 20:00 -21:00 saatlerin-
deki kamera görüntülerinden ve 
HTS kayıtlarından anlaşılacak-
tır. Dr. Kabakçı’nın HTS kayıt-
larının incelenmesi, nöbetinde 
olup olmadığının anlaşılması 
açısından kritik önemde. Çünkü 
iddiaya göre Dr. Meriç Kabakçı 
halı sahada olup  nöbetinde ol-
madığı için bebeğin ölümünden 
sorumlu tutulmaktadır. Eğer 
hastanede yoksa nöbetindeymiş 
gibi evrak düzenlenmesi de cid-
di bir suç ve bu suça başka has-
tane personelide iştirak etmiş 
oluyorlar. Dr. Kabakçı’nın ma-
sum ya da suçlu olup olmadığı-
nın anlaşılması için soruşturma 
izini verilip HTS kayıtları mut-
laka incelenmeli.  

SARIYER CUMHURİYET 
BAŞSAVCILIĞI’NI GÖREVE 
DAVET EDİYORUZ

Kent Yaşam olarak, İstan-
bul İl Sağlık Müdürlüğü ve Sarı-
yer Cumhuriyet Başsavcılığı’nı 
göreve davet ediyoruz. Dr. Me-
riç Kabakçı’nın nöbetinde olup 
olmadığının tespiti için HTS ve 
kamera kayıtlarının incelenme-
sini talep ediyoruz.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

DR. KABAKÇI’NIN HTS
KAYITLARI NEDEN iNCELENMiYOR?

BEBEK B.'İN ÖLÜMÜNDE İHMAL İDDİASI!

Geçen yıl 19 Temmuz - 20 Temmuz gecesi Şişli Hamidiye Etfal Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde A.B. ve N.B.  çiftinin doğum sırasında ölen bebeğinin kaybında dok-
tor ihmali iddiası gündeme geldi. O gece nöbette olması gerektiği halde Kireçburnu Halı Sahası’nda futbol oynadığı iddia edilen Uz. Dr. Meriç Kabakçı için soruştur-
ma izni neden verilmiyor? Kabakçı’nın HTS kayıtları incelendiğinde bebeğin ölümünde ihmali olup olmadığı kesinleşecekken, kayıtlar neden incelenmiyor?

CHP Başakşehir İlçe Başkanlığı düzenlediği bir basın toplantısında son 1 yılın de-
ğerlendirmesini yapmış belediyenin borçları bile ödeyemez hale geleceğini iddia 

etmişti. Son yaşananlar ve gizli tutulan bütçe bu tespitleri doğrular nitelikte

Kayabaşı’nın tespitlerinin ardından 
ortaya çıkan gerçekler pes dedirtti

CHP Başakşehir İlçe Baş-
kanlığı, AK Parti’li Başakşehir 
Belediyesi’nin maaşları bile 
ödeyemeyecek duruma gelece-
ğini iddia etmesinin ardından 
şimdi de ‘gizli bütçe’ skanda-
lı patlak verdi. CHP Başakşe-
hir İlçe Başkanı Beyzade Ka-
yabaşı şu sözlere yer vermiş-
ti: “Belediyenin arsa satış ko-
nusu var. Yangından mal ka-
çırıyormuşçasına bir arsa satı-
şı var. İhaleler var. Birkaç tane 
ihaleden bahsetmek istiyo-
rum; Araç kiralama, billboard-
lar gibi yandaş firmalara veri-
len ihaleler var. 20 firma baş-
vurdu ama yandaş firmalara 
verildi.” Bu sözlerin ardından 
yaşanan bir gelişme de ‘giz-
li bütçe’ oldu. Konuya ilişkin 
açıklamalarda bulunan CHP 
Başakşehir İlçe Başkanı Beyza-
de Kayabaşı, “Başakşehir Bele-
diye Başkanlığı ekim ayı Mec-
lis toplantısında yaptığı ek 
bütçeyi hem kendi Meclis üye-
lerinden hem muhalefet Mec-
lis üyelerinden hem de Başak-
şehirli komşularımızdan giz-
leyerek oy çokluğuyla geçirdi. 
Bütçenin onaylanabilmesi için 
İBB Meclisi’nde bu bütçenin 
ayrıntılarını açıklamak zorun-
da kaldılar. Şimdi görüyoruz ki 
yılın bitimine iki ay kala yak-
laşık 2 milyar TL gibi devasa 
bütçeyi kasasına eklemek gibi 

bir düşünceleri var. Bu büt-
çenin nereden sağlanacağına 

baktığımızda ise Başakşehirli 
yurttaşların geleceği olan arsa 
satışlarından elde edileceği be-
lirtiliyor. Nereye harcanacağı-
na baktığımızda ise kaynak-
lar yine yandaş müteahhitle-
re aktarılacağını görüyoruz. 
Şimdi Belediye Başkanı Ya-
sin Kartoğlu’na soruyoruz. Se-
kiz ay önce alınan 5 milyar 450 
milyon TL’lik bütçe, bakan-
lıktan alınan 45 milyon TL’lik 
hibe desteği, yine 11 milyon 
TL’lik hibe ve faiz yükü geti-
ren banka borçlanmaları yet-

memiş gibi neden her ay için 
1 milyar TL’lik ek bütçe alını-
yor? Bu ekonomik krizde satı-
lan bir şeyi ertesi gün aynı fi-
yata alamazken siz kimin ar-
sasını haraç mezat satıyorsu-
nuz? Satılan arsaların parasıy-
la yurttaşa ne gibi bir proje ha-
zırlayacaksınız?” dedi. Dene-
timlerin yetersiz olduğunu ifa-
de eden Kayabaşı, kamuda ta-
sarruf kapsamında yurttaştan 
kısılırken belediyenin bu ta-
sarruf tedbirlerine uymadığı-
nı söyledi. Kayabaşı, beledi-

yenin Maliye ve Sosyal Güven-
lik Kurumu’na (SGK) borcu ol-
duğunu ve bu borçların öden-
memiş olmasına karşın müte-
ahhitlere peşin ödeme yapıldı-
ğını söyleyerek duruma tepki 
gösterdi.

ÖRNEKLERLE ANLATMIŞTI
İmar Komisyonu ve Mec-

lis Üyesi Ahmet Necati Erdem 
ise yaptığı konuşmada şunla-
ra değinmişti; “Küçük parsel-
leri alıyor. Büyükleri de satı-
yor. Küçük parseldeki beledi-
ye hissesini vatandaşa satın 
vatandaş orada o hissenin sa-
hibi olsun niye böyle yapıyor-
sunuz dediğimizde, ortaklı-
ğın giderilmesi adına yaptıkla-
rını söylüyorlar. Ama ortaklı-
ğın giderilmesi için yapmış ol-
salar o hisseyi sahibine rayiç 
bedel üzerinden satardı. Biz 
buna onay vermiyoruz. Ama 
oyumuz yetmediği için maale-
sef geçiyor. Şahintepe, Güver-
cintepe, Kayaşehir gibi yerler-
de imar sorunları var. Bunlar-
la ilgili davalar açıldı. İBB’nin 
açtığı davalar var. Vatandaşın 
açtığı davalar var. Örneğin bir 
vatandaş imarla ilgili başvuru 
yapıyor, imar müdürlüğü red-
dediyor. Vatandaş sonra dava 
açıyor müdürlük bu kez diyor 
yetki bizde değil, meclise ta-
şıyın. Bu şekilde oradan oraya 
sürükleniyor insanlar.

CHP Başakşehir İlçe Başkanı
Beyzade Kayabaşı

Başakşehir Belediye Başkanı
Yasin Kartoğlu
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İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi (İBB), bünyesinde spor sa-
lonu bulunmayan okullara spor 
salonu kazandırmaya devam 
ediyor. 2022 yılında, salonların 
sayısını 185’den 220’ye yüksel-
ten İBB, 15 yeni spor salonunun 
yapım sürecini de başlattı. 2025 
yılı içinde hizmete açılması he-
deflenen 8 salonun inşaatın-
da önemli ölçüde ilerleme kay-
dedildi. Tüm salonlar tamam-
landığında yaklaşık 15 bin öğ-
renci, beden eğitimi dersleri-
ni kapalı salonlarda yapacak. 
İBB’nin inşa ettiği salonlarda 
derslere katılan öğrenci sayısı 
255 binden 270 bine ulaşacak. 

YENİ SPOR SALONLARI 
YÜKSELİYOR

İBB ekipleri yaz öncesinde 
bahçesi uygun olan okullara yö-
nelik keşif ve proje çalışmala-
rını tamamladı.  Keşiflerin ar-
dından 15 yeni spor salonu için 
yapım sürecini başlatıldı. Bun-
lardan 8 salonda inşaatlara baş-

lanarak ilerleme kaydedildi. 
Çalışmalar kapsamında çok ya-
kında 7 salonun yapımına daha 

başlanacak.  İnşaat çalışmala-
rı Sultangazi, Bakırköy, Esen-
yurt, Zeytinburnu, Ümraniye, 

Pendik, Ataşehir ve Avcılar’da 
devam ederken ihale süreçleri-
nin tamamlanmasının ardın-

dan Beyoğlu, Eyüpsultan, Bağ-
cılar, Çekmeköy, Sarıyer, Üskü-
dar ve Tuzla’da da yeni spor sa-
lonları yapılacak. 

İSTANBULLULARIN DA 
HİZMETİNDE

Okul bahçelerinin uygunlu-
ğuna ve öğrenci sayısına göre 
değişen ölçülerdeki 8 salonun 
2025 yılı içinde tamamlanma-

sı hedefleniyor. Beden eğiti-
mi derslerini okul bahçelerinde 
ve açık alanlarda yapan yakla-
şık 15 bin öğrenci salonlar açıl-
dığında dersleri için bu yeni 15 
salonu kullanabilecek. Salonlar 
okul saatleri dışında İBB Genç-
lik ve Spor Müdürlüğü ile Spor 
İstanbul iş birliğinde yapılan 
ücretsiz spor okullarına ev sa-
hipliği yapabilecek.

KADIN SAĞLIĞI VE AİLE HAYATINDA 
İLETİŞİM KONULARI ÖNE ÇIKTI

Kartal Belediyesi Başkan Yar-
dımcısı Dr. Dilek Kars, Kadın ve 
Aile Hizmetleri Müdürü Deniz Ka-
racan ile Kartal Belediyesi meclis 
üyelerinin de katıldığı bu haftaki 
eğitimde; özellikle evlilik öncesin-
de kadınların dikkat etmesi gere-
ken sağlık konuları ve aile hayatın-
da iletişim becerileri üzerinde du-
ruldu. Kadın doğum uzmanları, ev-
lilik sürecinde sağlık konularına 

dair önemli bilgileri katılımcılar-
la paylaştı. Ayrıca, evlilikte iletişim 
ve yaşam becerileri, sevgi dilleri ile 
öfke kontrolü gibi aile içi ilişkilerin 
sağlıklı şekilde sürdürülebilmesi 
için temel bilgilere yer verildi.

HUKUKİ VE PSİKOLOJİK KONULARA 
DA DEĞİNİLİYOR

Programın bir diğer dikkat çe-
ken kısmı ise, aile hukuku ve me-
deni kanun çerçevesinde aile yapı-
sının ele alınması oldu. Uzmanlar, 

aile içindeki sınırların belirlenmesi 
ve evlilik çatışmalarına sebep olabi-
lecek faktörlerin nasıl yönetileceği 
konusunda katılımcılara bilgi sun-
du. Aile planlaması, öfke kontrolü 
ve stres yönetimi gibi önemli baş-
lıklarla katılımcılar, evlilik yolcu-
luklarında karşılaşabilecekleri zor-
luklara karşı bilinçlendirildi. Prog-
ram, iki hafta daha devam edecek 
ve daha bir çok önemli konuya ışık 
tutmayı sürdürecek. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

15 okulda 15 bin öğrenciye 
YENİ SPOR SALONU

iBB, çocukların spor yapması için bahçesi uygun
15 okula yeni spor salonu yapıyor. Çalışmalar 
tamamlandığında yaklaşık 15 bin öğrenci beden 
eğitimi derslerini kapalı salonlarda yapabilecek

‘Evlilik Okulu’na yoğun ilgi
Kartal Belediyesi ve İstanbul Gedik Üniversitesi’nin iş birliği ile düzenlediği ‘Evlilik Okulu’ adlı eğitim prog-
ramı devam ediyor. 4 hafta boyunca haftada bir gün uzman eğitmenler eşliğinde devam eden eğitimde 
evlilik ve evlilik süreçlerinin yanı sıra aile hayatına yönelik bilgiler aktarılıyor. Kartal Belediyesi Yalı-Yunus-
Topselvi Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen programın 2. haftasında da yoğun bir katılım sağlandı.

Küçükçekmece 
SiNOPSPOR
YENiDEN LiDER
TFF Nesine 3. Lig 3. Grup’ta şampiyonluk için mücadele eden Kü-
çükçekmece Sinopspor 7.Hafta kendi sahasında misafir ağırladığı 
Osmaniyespor FK yı 2-1 mağlup ederek liderlik koltuğuna oturdu

Küçükçekmece Sinopspor 
7.Hafta kendi sahasında misafir 
ağırladığı Osmaniyespor FK yı 2-1 
mağlup etti. Arnavutköy Bolluca 
Stadı’nda oynanan müsabakada 
hakemler Ramazan Haymana, Le-
vent Yeşilyurt, Burhan Can Dur-
muş, Bekir Kahraman görev aldı. 
Haftanın bu önemli maçını TFF  
yönetim kurulu üyesi 2.ve 3.lig-
ler sorumlu  Murat Şahin ,CHP 
Küçükçekmece ilçe Başkanı Bu-
rak Ergin,Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi,yardımcıları 
Gökhan Aygün , Mehmet Emin 
Ay, BBP Küçükçekmece Belediye 
Meclisi üyesi Mehmet Cem Özel, 
Küçükçekmece Belediye Başka-
nı danışmanlarından Abdullah 
Kaya,Bektaş Davutoğlu ,Eda Ateş 
yanı sıra kalabalık sporsever iz-
ledi.

KIRMIZI KART GÖRDÜ
Karşılaşmanın ilk yarısının 

henüz 12.Dakikasında Oğuzhan 
Uzun’un golü ile 1-0 öne geçti. 
Bu gole ev sahibi ekip 21.Da-
kikada Enes İslam İlkin ile 
karşılık verince skor 1-1 
oldu. Bu yarının 36.da-
kikasında ikinci sarı kar-
tı gören Osmaniyespor FK 
lı futbolcu Emirhan Ça-
vuş kırmızı kartla takımı-

nı 10 kişi bıraktı ve maçın ilk ya-
rısı bu skorla tamamlandı. Müsa-
bakanın ikinci yarısında tempolu 
ve istekli başlayan ev sahibi Kü-
çükçekmece Sinopspor sağlı solu 
baskılarını artırdı bu baskıları so-
nucu ikinci golü buldu.

SEVİNÇLE KARŞILADILAR
84.Dakikasında Tugay 

Keleş’in golü Küçükçekmece Si-
nop Spor’un 2-1 öne geçirdi ve 
maç bu skorla sona erdi. Hakemin 
bitiş düdüğü ile birlikte sarı-
lacivertli oyuncular ve teknik ekip 
taraftarları ile büyük sevinc ya-
şadılar. Geçtiğimiz hafta deplas-
manda 52 Orduspor’a yenilerek li-

derliği kaptıran Küçükçekmece 
Sinopspor, Osmaniyespor FK 

karşında galip gelerek hem 
üç puanı alırken bir hafta 
sonra yeniden averajla 14 
puanla liderliği eline ge-
çirmiş oldu.

Yılmaz Aktepe 
KENT YAŞAM

Küçükçekmece Sinopspor: Fatih 
Gülmez, Murat Şenel, Özkan Zileli, 

Burak Gürler, Mehmet Can Kocabaş, Baran 
Işık, Yusuf Akyel, Hakan Akgül, Enes İslam İlkin, 
Mehmet Küçükdurmuş, Mehmet Özdıraz 11 ile 

sahaya çıkarken misafir takım Osmaniyespor FK ‘da 
Tolgahan Acar, Birkan Öksüz, İbrahim Konuksever, 

Erdi Bakırcı, Bircan Gözüm, Serhat Yılmaz, Emirhan 
Çavuş, Seçkin Getbay, Yusuf Onur Arıkan, Oğuzhan 

Şahin Uzun, Ali Küçük 11 ile sahaya çıktı.

Anadolu Kafkas SporAnadolu Kafkas Spor
Kulübü Yeni Sezona Kulübü Yeni Sezona 

İddialı Başladıİddialı Başladı
Eski futbolcu yeni antrenör Gökhan Oğuzhan Akgün, Anadolu Kafkas Spor 
Kulübü ile başarıya yelken açtı. Akgün, kurmuş olduğu Anadolu Kafkas Spor 
ile ilgili bilgiler vererek, amatör branşların halkın geneline yayılmasında ve 
Türkiye gibi potansiyeli yüksek bir ülkede çıkan yeteneklerin kaybolmadan 
ülke sporuna kazandırılması noktasında önemli adımlar atıyor.

Deneyimli antrenör Gökhan Oğuz-
han Akgün, tecrübelerini genç yetenek-
lere aktarıyor. Akgün kurduğu Anado-
lu Kafkas Spor Kulübü ile futbolla ya-
tıp kalkan ülkemiz adına önemli bir işe 
imza atacağı düşünülüyor.

2024-2025 sezonu açılışında, Ana-
dolu Kafkas Spor Kulübü hem yöne-
tim hem de sporcular için heyecan 
dolu bir yılın sinyalleri veriliyor. İstan-
bulspor, Zeytinburnu, Jandarma Gücü 
gibi kulüplerde top koşturmuş, ardın-
dan Trabzonspor Büyükçekmece Fut-
bol Okulu’nu kuran Akgün, altyapıya 
büyük önem atfediyor. Akgün, etik de-
ğerlere de önem verdiklerini belirterek 
İstanbul’da bulunan 319 takım arasın-
da Fair Play ödülünün sahibi oldukları-
nı da söyledi.

“AMACIMIZ GENÇ YETENEKLERİMİZİ 
ÜLKE SPORUNA KAZANDIRMAK”

Anadolu Kafkas Spor Kulübü Kuru-
cusu ve Antrenörü Gökhan Oğuzhan 
Akgün yaptığı açıklamada, “Tüm yaş 
gruplarında yer almaya başladık. İs-
tanbul gibi yüzlerce takımın olduğu bir 
metropolde adil oyunumuzla dikkat çe-
kerek Fair Play ödülünün sahibi olduk. 
Amacımız amatör branşları halkımızın 
büyük bölümüne yaymak ve Türk fut-
bolu için genç yeteneklerimizi yok ol-
madan ülke sporuna kazandırmaktır.” 
dedi.

Kulüp Başkanı Cengiz Akgün, ise 
yeni sezona dair umutlarını dile getire-
rek, teknik ekibe ve tüm sporculara sa-
katlıksız ve başarılı bir sezon diledi. Ay-
rıca velilere teşekkür ederek, kulüp için-
de oluşturdukları aile ortamının başa-
rının önemli bir parçası olduğunu be-
lirtti.

Kulüp Başkan Yardımcısı Öncay Ay-
daş açıklamalarında, geçen sezon U14 
liginde elde ettikleri şampiyonluğun al-
tını çizerek, bu sezon başında Umut 
Ege Dip, Ökten Buğrahan Turanlı, Er-
denay Kara gibi üç değerli futbolcunun, 
İstanbulspor’a transfer olduğunu belirt-
ti. U15 takımına 2, U14 takımına ise 

1 oyuncu gönderen kulüp, yeni sezon-
da da profesyonel takımlara oyuncu ka-
zandırmayı hedefliyor. Aydaş, altyapı-
dan yetişen futbolcuları değerlendirme 
süreçlerinin başarıyla sürdüğünü ifa-
de etti.

KIRAY BAŞARILAR DİLEDİ
Büyükçekmece Belediyesi Gençlik 

ve Spor Hizmetleri Müdürü Ufuk Kıray, 
teknik ekip ve sporculara başarı dilekle-
rini ileterek, özellikle U14 yaş grubun-
da İstanbul genelinde kazandıkları Fair 
Play ödülüne vurgu yaptı. İstanbul ge-
nelinde 319 takım arasından sıyrılarak 
bu ödüle layık görülmeleri, kulüp için 
büyük bir onur kaynağı oldu.

KULÜBÜN AMACI  
2019 yılında Trabzonspor Büyük-

çekmece Futbol Okulu’nu açarak futbol 
dünyasına adım atan kulüp, ilerleyen 
yıllarda Anadolu Kafkas Spor Kulübü’nü 
kurarak daha geniş bir oyuncu havuzu-
na ulaşmayı başardı. Altyapıdaki tüm 
yaş gruplarında faaliyet gösteren kulüp, 
sadece sportif başarı değil, aynı zaman-
da disiplinli ve saygılı bireyler yetiştir-
meyi amaçlıyor.

Yeni sezona güçlü bir şekilde başla-
yan Anadolu Kafkas Spor Kulübü, hem 
saha içindeki başarılara hem de oyun-
cularının profesyonel takımlara trans-
fer olmasına odaklanıyor. Kulüp, Türk 
futboluna değerli yetenekler kazandır-
ma misyonunu sürdürecek. 

Fazıl Anıl Kılıçlı / KENT YAŞAM
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Eyüpsultan Belediyesi Stra-
tejik Plan ve bütçe sunumun-
da belediyeye ait taşınmazların 
satışı ve borçlar hakkında açık-
lamalarda bulunan Başkan Dr. 
Mithat Bülent Özmen, bu bor-
cun 420 bin Eyüpsultanlıyı ilgi-
lendirdiğini belirtti.

“21 FUTBOL SAHASI 
BÜYÜKLÜĞÜNDE BİR 
ALANIN SATIŞ VE DEVRİ 
GERÇEKLEŞMİŞ”

2020, 2021, 2022, 2023 yıl-
larında belediyeye ait tam 23 
taşınmazın satıldığının, 2 ta-
şınmazın da borçlara karşılık 
kamuya devredildiğinin altını 
çizen Başkan Özmen, “Söz ko-
nusu 23 adet taşınmazın top-
lam satışından belediyemiz ka-
sasına 31 Mart 2024 tarihi iti-
bariyle giren para 3 milyar 342 
milyon 926 bin 648 TL. Yani 
3.4 milyar TL gelir. Bunun yanı 
sıra 2020 ve 2021 yıllarında ver-
gi borcuna mahsuben toplam 6 
bin 567 metrekare büyüklüğün-
de iki taşınmazımız da yakla-
şık 38 milyon TL tutarında be-
delle kamuya devredilmiştir. 

Sonuç olarak geçmiş dönemde 
25 adette 146 bin 389 metreka-
re büyüklüğünde, bir diğer ifa-
deyle 21 futbol sahası büyüklü-
ğünde bir alanın, toplam 3.380 
milyar TL bedelle satış ve devri 
gerçekleşmiştir” dedi. 

“BELEDİYENİN TÜM 
MÜLKLERİNİN 5’TE 1’İ 4 YIL 
İÇERİSİNDE SATILMIŞ”

Belediyenin tüm mülkle-
rinin 5’te 1’inin, satılabilir 
mülklerinin ise yarısının 4 yıl 
içerisinde satıldığına dikkat 
çeken Başkan Özmen, “Bah-
se konu olan taşınmazların sa-
tıldığı tarih itibariyle bugünkü 
değeri, gayrimenkulün günü-
müzdeki değer artışından ba-
ğımsız olarak tüfe üzerinden 
hesaplandığında, tamı tamına 
10.9 milyar TL, yaklaşık 11 mil-
yar TL” diye konuştu. 

“420 BİN EYÜPSULTANLI 4.7 
MİLYAR TL YIL SONU BORCUYLA 
KARŞI KARŞIYA”

Belediyenin borçlarının tüm 
Eyüpsultanlıları ilgilendirdiği-
ni belirten Başkan Özmen, şöy-
le devam etti:

“Yani sonuç olarak bugün-
kü rakamlarla 2024 ilk bütçesi-
nin 2 katından fazla gayrimen-
kul satışı olmasına rağmen, az 
önce ifade ettiğim üzere kabaca 
4.7 milyar TL yıl sonu borcuyla 
karşı karşıyayız. Sadece ben de-
ğilim, sadece siz değil, 420 bin 
Eyüpsultanlı.”

“HACİZ RİSKİ VAR”
Özmen, belediyenin 31 Mart 

2024 tarihi itibariyle 4.2 milyar 
TL borcu söz konusu olduğunu 
ve hesaplarına haciz ve gelirle-
rine el konulması riski ile karşı 
karşıya olunduğunu açıkladı. 

Başkan Özmen bir önce-
ki dönemden devralınan borç-
ları kalem kalem açıkladığı ko-
nuşmasında şunları söyledi, 
“Bir önceki dönemden devra-
lınan gerçek müteahhit borcu 
3.6 milyar TL ’dir. 3 milyar 588 
milyon 161 bin 078 TL 19 ku-
ruş” dedi.

“İLLER BANKASI ÖDENEĞİNDEN 
30 MİLYON TL’YE YAKIN BİR 
KESİNTİ OLDU”

Bunun yanı sıra belediyenin 
çok yüksek miktarlarda SGK ve 

vergi borcunun da bulunduğun-
dan bahseden Başkan Özmen 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Dolayısıyla belediyemiz he-
saplarına haciz ve gelirlerimi-
ze el konulması riski ile kar-
şı karşıyayız. Nitekim geçtiği-
miz hafta, geçtiğimiz İller Ban-
kası ödeneğimizden kabaca 30 
milyon TL’ye yakın bir kesin-
ti oldu. Zaten gelen para 60, 70, 
80 milyon. 30 milyon TL’si ke-
sildi.”

“GECİKME FAİZİ HARİÇ 
YAKLAŞIK 614 TL SGK VE VERGİ 
BORCUMUZ VAR”

SGK ve vergi borçlarından 
bahseden Başkan Özmen, “31 
Mart 2024 itibariyle, SGK ve ver-
gi borçlarından söz edeceğim, 
yapılandırılmış borçlar için te-
cil faizi dahil, ama yapılandırıl-
mamış borçlar için gecikme fa-
izi hariç toplam 613 milyon 521 
bin TL borcumuz var. Yaklaşık 
614 milyon TL’de SGK ve vergi 
borcumuz var. ESBAŞ, ESTUR ve 
belediyemiz için söylüyorum” 
diye konuştu. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İstanbul Büyükşehir Beledi-
ye Meclisi’nin Ekim ayı 3. otu-
rumu dün Saraçhane’de ya-
pılan birleşimle gerçekleşti. 
Beşiktaş’ın imar plan notları-
nın görüşüldüğü oturuma Be-
şiktaş Belediye Başkanı Rıza Ak-
polat da katıldı. Akpolat Bal-
mumcu - Dikilitaş imar planın 
görüşüldüğü kararla ilgili de bir 
konuşma gerçekleştirdi. 

“YÜZDE 80’İNE DENK GELİYOR”
Beşiktaş’ın çok özel bir ilçe 

olduğunu kaydeden Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpolat 
şöyle konuştu;

“Son zamanlarda günlük 3 
milyona yaklaşan nüfusuyla 24 

saat yaşayan bir kent. Birtakım 
zorluklarımız var ve bu konu-
ların en başında imarsal konu-
lar var. Biz Beşiktaş ilçesi olarak 
Boğaziçi Kanununa tabii bir il-
çeyiz. Öngörünüm, geri görü-
nüm ve kentsel sit alanları gibi 
çok önemli ve Beşiktaş’a özgü 
çok önemli konu ve sorunlar 
var. Biz Beşiktaş Belediyesinde 
bir imar kararı çıkarırken sade-
ce kendi ilçemizden aldığımız 
karar ya da İBB Meclisi’nin ve-
receği onay maalesef yeterli gel-
miyor. Bununla ilgili kurul var 
bakanlıkça mutlaka onaylan-
ması gerekiyor. Öngörünüm, 
geri görünüm ve kentsel sit 
alanlarının toplamı Beşiktaş’ın 
toplam imarının yüzde 80’ine 
denk geliyor. Dolayısıyla kurul-
ların karar alırken gecikmesi 
ya da buralarda siyasi kararlar 
alınması Beşiktaş’ın bu anlam-
da uzun yıllar sıkıntı yaşaması-
na neden oldu. Peki, biz nere-
de yetki kullanıyoruz. Balmum-
cu- Dikilitaş bugün plan tadi-
latını yaptığımız noktada yet-
ki kullanabiliyoruz. Yani Beşik-

taş Belediyesi Meclisi ve İBB’nin 
onayıyla burada bir plan tadi-
latı yapıyoruz ve burada yıllar-
dan beri yapılamayan dönüşü-
mü vatandaşın cebinden para 
çıkmadan kendi binasını dö-
nüştürebileceği plan tadilatını 
tam olarak olmasa da buradan 
hep beraber sizlerin desteğiyle 
geçirmiş olacağız. Ama 175 bin 
kişinin yaşadığı ve her gün 2.5-
3 milyon ve metro inşaatının 
bitmesiyle beraber bu rakam-
ların çok daha yukarı çıkacağı-
nı biliyoruz. Bizim gibi ilçelerin 
çok daha ayrı yetkilendirilme-
si ve bütçelendirilmesi gerekir. 
Dolayısıyla oraya giren ve nefes 
alan herkesin oraya eğitim al-
maya gelen ya da turist olarak 
Avrupa’dan ve dünyanın dört 

bir yanından İstanbul’a gelen 
ve İstanbul’a gelen herkesin bir 
vesileyle mutlaka ayak bastı-
ğı yer Beşiktaş. Bu anlamda viz-
yon bir kent Beşiktaş. Buradan 
ülkesine dönen bir turist Beşik-
taş çok güzeldir demeyecektir, 
Türkiye çok güzeldir diyecektir. 
Bu anlamda Beşiktaş’ın imarsal 
konular önündeki engellerin de 
kaldırılması Boğaz Kanununun 
revize edilmesi isteğimi, dile-
ğimi, arzumu ve kaygımı dile 
getirerek bu plan tadilatının 
oy birliğiyle geçmesinde emeği 
olan tüm herkese ve İBB Başka-
nımız Ekrem İmamoğlu’na Be-
şiktaş halkı adına yürekten te-
şekkür ediyorum.’’ dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

ÇEBİ: VATANDAŞ ODAKLI 
ANLAYIŞI VE KATILIMCILIĞI 
ESAS ALDIK

Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, mec-
lis toplantısında yaptığı 
konuşmada, “ 2025-2029 
Stratejik Planı’nın vatan-
daş odaklı yerel yönetişim 
anlayışının yaygınlaşması 
ve hep birlikte yaşama kül-
türünün gelişimi açısından 
çok önem taşıdığının farkında-
yız. Bu planı hazırlarken, katı-
lımcılık ve sahiplenmenin ula-
şılabilir ve gerçekçi bir stratejik 
plan üzerindeki önemi ve rolün-
den yola çıktık ve bu kavramları 
esas aldık. 4 bin 257 vatandaş, 
122 kurum, 426 gencimize, 21 
muhtarımız, 45 meclis üyemiz 
ve 1164 personelimize strate-
jik plan paydaş anketi düzen-
leyerek, daha iyi bir Küçükçek-

mece için 
görüş ve 

önerileri-
ni dikkatle din-

ledik. Küçükçekmece’de yaşa-
yan her vatandaşımızı; kültür-
de, sanatta, eğitimde ,sosyal 
hayatta, sporda, sağlıkta- kısa-
cası her alandaki hizmet politi-
kalarımızla- ülke ekonomisinin 
içinde bulunduğu olumsuzluk-
lara rağmen mağdur ve mağrur 
bırakmamaya özen göstererek, 
hizmet vermeye devam edece-

ğiz. Stratejik Planımızın ve büt-
çemizin hazırlanmasına kat-
kı sağlayan bütün çalışma arka-
daşlarıma, Meclis Üyelerimize 
ve kıymetli Küçükçekmecelile-
re teşekkür ediyorum” ifadeleri-
ne yer verdi. 

İstanbul’u bekleyen dep-
rem gerçeğinin ve küresel an-
lamda büyük önem taşıyan ik-
lim değişikliğiyle mücadele ko-
nularının da altını çizen Baş-
kan Çebi, 2025-2029 Stratejik 
Planı’nda,  bu konularla ilgili 

atılacak adımları da yerel ölçek-
te, bütünlükçü bir bakış açısıy-
la ele aldıklarını söyledi. 

Belediye Meclis Salonu’nda 
çok sayıda vatandaşın katılımıy-
la gerçekleşen toplantıda, mec-
lis üyeleri 2025 yılı performans 
programı ve bütçe kalemlerini 
tek tek görüşüp oylayarak, görüş 
ve önerilerini dile getirdi. Top-
lantı sonunda 8 milyar 900 mil-
yon TL’lik, 2025 yılı mali bütçesi 
oy çokluğu ile kabul edildi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Eyüpsultan’ın röntgeni çekildi;

Eyüpsultan Belediye Başkanı Dr. Mithat Bülent Özmen, bir önceki dönemde gerçekleştirilen belediyeye ait taşınmaz-
ların satışlarıyla ile ilgili açıklamalarda bulundu. Başkan Özmen, önceki dönemde, belediyenin 2024 ilk bütçesinin 2 
katından fazla gayrimenkul satışı olmasına rağmen 4.7 milyar TL yıl sonu borcuyla karşı karşıya olduklarını belirtti.

‘Vatandaşımızın sırtına 
borç yüklediler’

Üsküdar Belediye meclisinin Ekim ayı toplantısının üçüncü bir-
leşimi 1. Başkanvekili Mithat Özdemir yönetiminde 10 Ekim 
Perşembe günü belediye meclis salonunda gerçekleştirildi.

Üsküdar Belediyesinin 
2025 yılı bütçesi, bir önceki 
yıla göre 4 milyar lira artış-
la 9 milyar lira olarak onay-
landı.

Canlı yayınlanan toplan-
tıda konuşan Başkan Dede-
taş, 2025-2029 Dönemi Stra-
tejik Planı ile 2025 Yılı Per-
formans Esaslı Bütçe Taslağı 
üzerine sunum yaptı.

2025-2029 Stratejik Plan-
larını, “Katılımcı” ve “Şef-
faf” bir yönetim anlayışıyla 
şekillendirdiklerini belirten 
Dedetaş, halkın ihtiyaç ve 
beklentilerini de anketler ve 
mahalle toplantılarıyla ölç-
tüklerini kaydetti.

“7 AMAÇ, 26 HEDEF VE 222 
PERFORMANS GÖSTERGESİ 
BELİRLEDİK”

Dedetaş, 5 yıllık yol ha-
ritalarının temel taşlarını 
oluşturacak 7 tema ve 7 odak 
grup belirlediklerini aktara-
rak, ‘’Bu odak grupları, fark-
lı kesimlerin ihtiyaçlarını 
ve beklentilerini yansıtarak, 
stratejik planımızın daha 
kapsayıcı olmasını sağladı. 
201 çalıştay katılımcısı ve 3 
bin 141 anket ile halkımızın 
görüşlerini topladık. Elde et-
tiğimiz veriler, planımızın 
sağlam temellere oturmasını 
sağladı. Ayrıca, 80’den faz-
la kişilik bir ekip ile büyük 
bir işbirliği örneği sergile-
dik. Sonuç olarak 7 amaç, 26 
hedef ve 222 performans gös-
tergesi belirledik. Bu sayısal 
verilerin arkasında, değerli 
Üsküdarlıların sesinin ve ih-
tiyaçlarının yattığını unut-
mamamız gerekiyor.’’ ifade-
lerini kullandı.

2025 YILI PERFORMANS 
ESASLI BÜTÇE TASLAĞI

Stratejik Plan ile bütçe 
ilişkisini kuran 2025 Yılı Per-
formans Esaslı Bütçe Taslağı-
nın sunumunu da gerçekleş-
tiren Dedetaş, 2025 Mali Yılı 
performans programını ha-
zırlarken, 2025-2029 Strate-
jik Planı, 12. Kalkınma Planı 
ve Cumhurbaşkanlığı Yıllık 
Programı ile uyumlu bir ça-
lışma yaptıklarını belirtti.

Performans programını; 
Toplumsal Güçlenme, Daya-
nıklı Yapı Stoku ve Kent Do-
kusu, Yeşil Ağ ve Altyapı, 
Kültür, Erişilebilirlik, Kal-
kınma ve Yönetişim temaları 
altında belirleyerek bütçelen-
dirdiklerini aktaran Dedetaş, 
gelir-gider denkliği sağlanan 
2024 bütçesinin ek bütçeler-
le 5 milyar 500 bin lira oldu-
ğunu hatırlatarak, 2025 büt-
çesi ve gider kalemlerine iliş-
kin şöyle konuştu:

“Belediyemizin 2025 yılı 
bütçesi, Mahalli İdareler 
Yönetmeliği’ne göre hazır-
lanmış ve 9 milyar Türk lirası 
olarak belirlenmiştir. Perso-
nel giderlerimizin toplamı 3 
milyar 537 milyon lira olup, 
bütçemizin yüzde 39’unu 
oluşturmaktadır. Mal ve hiz-
met alımları için ayırdığımız 
bütçe, ÜSPER personel hiz-

meti alımı hariç 2 milyar 600 
milyon TL olup, gider bütçe-
sindeki oranı yüzde 29’dur. 
Cari transferler için yaklaşık 
470 milyon tutarında büt-
çe ayırdık. Sermaye giderle-
rimiz, yani yatırıma ayrılan 
bütçemiz 1 milyar 373 mil-
yon liradır. ÜSPER vergi ve 
SGK borçlarına istinaden 200 
milyon lira tutarında bir ser-
maye transferi öngörmekte-
yiz. Bütçemizin yüzde 9’una 
denk gelecek şekilde Mali 
Hizmetler Müdürlüğü içeri-
sinde 800 milyon lira yedek 
ödenek ayırmış bulunmak-
tayız.”

Bütçe gelirlerinin; vergi, 
teşebbüs, mülkiyet, merkezi 
idareden gelen paylar ve ser-
maye gelirlerinden oluştu-
ğunu da ifade eden Dedetaş, 
şöyle devam etti:

“Vergi gelirlerimizi, büt-
çemizin yüzde 30’unu teşek-
kül edecek şekilde 2 milyar 
709 milyon lira olarak plan-
ladık. 2024 yılı bütçesinde 
vergi gelirlerimiz bütçemi-
zin yüzde 27’si kadardı. Mer-
kezi idareden alınan pay-
ların bütçemizdeki ağırlığı 
yaklaşık yüzde 26 oranında 
iken, tutar olarak da 2,3 mil-
yar lira düzeyinde gerçekle-
şeceğini düşünüyoruz. 2024 
yılında 1 milyar 290 milyon 
lira öngörülmüş olup, 9 ay-
lık gerçekleşen 930 milyon 
liradır. Arsa ve konut satış-
larından beklediğimiz gelir 
2,2 milyar TL’dir ve bütçemi-
zin yüzde 24’üne tekabül et-
mektedir. Teşebbüs ve mülki-
yet gelirlerimizin bütçe için-
deki payı ise yaklaşık yüzde 
12’dir.”

Meclis toplantısında 
2025 Mali Yılı Bütçesinin her 
maddesini meclis üyelerinin 
tek tek isimleri okunarak oy-
landı. Oylama sonuçlarına 
göre 2025 Mali Yılı bütçesi 
kabul edildi.

“ŞEFFAFLIK VE 
KATILIMCILIĞI 
VURGULUYORUZ”

Toplantının ardından te-
şekkür konuşması yapan Si-
nem Dedetaş, ‘’Üsküdar’a 
gerçekten hayırlı, uğurlu ol-
masını diliyorum. Neticede 
çok hassas yönetmemiz gere-
ken bir şey. Tekrar vurgu ya-
payım, kamu bütçesi. Biz 
buradan yeni dönemde bu 
şeffaflık, katılımcılığı evet 
vurguluyoruz. Kamu bütçe-
sinin ne olduğunun bilincin-
deyiz. Burada hepimizin ver-
gilerinden oluşan bu kadar 
zor şartlarda geçinirken bile 
ülkemizde, vergilerden olu-
şan bir bütçe yaratılıyor. O da 
bize geliyor belediyeye. Dola-
yısıyla biz bunun kamu yara-
rını harcama noktasında ıs-
rarlı ve kararlıyız. O noktada 
da her türlü denetimi ve şef-
faflığa açık olduğumuz için 
burada sizlerin önünde zaten 
tek tek yaptıklarımızın hesa-
bını da vereceğiz.’’ dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Üsküdar’a ‘Katılımcı’ Üsküdar’a ‘Katılımcı’ 
ve ‘Şeffaf’ bütçeve ‘Şeffaf’ bütçe

‘Siyasi kararlar Beşiktaş’a 
SIKINTILI YILLAR GEÇiRTTi’

Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İstanbul Büyükşehir 
Belediye Meclisi’nin Ekim Ayı 3. oturumunda Balmumcu- Dikili-
taş imar plan tadilatlarının görüşüldüğü birleşiminde konuştu.

Küçükçekmece Belediyesi Ekim ayı mec-
lis toplantısı ikinci oturumu Meclis Baş-
kanvekili Gökhan Gümüşdağ başkanlı-
ğında gerçekleştirildi. Küçükçekmece 
Belediyesi “2025-2029 Yılı Stratejik Pla-
nı” ile “2025 Mali Yılı Bütçe ve Perfor-
mans Programı’nın görüşüldüğü toplan-
tıda, 2025 yılı mali bütçesi oy çokluğuy-
la kabul edildi.

Küçükçekmece’nin
bütçesi

hazır
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Bakırköy Belediyesi, 1-31 
Ekim Meme Kanseri Bilinçlen-
dirme ve Farkındalık Ayı kapsa-
mında bir seminer düzenledi. 
Bakırköy Belediyesi Tıp Merkezi 
eğitim salonunda gerçekleşen, 
genel cerrahi uzmanı Prof. Dr. 
Neslihan Cabıoğlu’nun konuk 
edildiği etkinlikte erken teşhi-
sin önemine işaret edildi.  

“BELEDİYEMİZİN SAĞLIK 
HİZMETLERİNİ DAHA ETKİN 
HALE GETİRDİK”

Programın açılış konuşması-
nı yapan Bakırköy Belediye Baş-
kanı Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğ-
lu, kadınlar arasında en yaygın 
kanser türü olan meme kan-
serinin farkındalığının haya-
ti öneme sahip olduğunu belir-
terek “ Her yıl 2,3 milyon ka-
dına meme kanseri teşhisi ko-
nuyor ve maalesef 670 bin ka-
dın bu hastalık nedeniyle haya-
tını kaybediyor. Ülkemizde ise 
her yıl 25 bini aşkın yeni meme 
kanseri vakası teşhis ediliyor ve 
7 binin üzerinde kadın bu has-
talık yüzünden yaşamını yitiri-
yor. Bu nedenle, farkındalık et-
kinliklerimizi belediyemizin 
sağlık hizmetlerinin en önem-
li çalışmalarından biri olarak 
değerlendiriyorum. Bir hekim 
olarak, Aile Sağlığı Hizmetleri-
nin erken teşhis ve tedavide ne 
kadar kritik olduğunu biliyo-
rum. Bu yüzden, göreve geldi-
ğimiz günden itibaren belediye-
mizin sağlık hizmetlerini daha 
etkin hale getirdik. Halk sağ-
lığını her şeyin önünde tuta-

rak, 6 ay içinde fizik tedaviden 
kadın hastalıklarına, aile he-
kimliğinden göğüs hastalıkları-
na kadar pek çok branşta, 8 bin 
554 hastamıza hizmet verdik. 
Ayrıca 708 vatandaşımıza evde 
sağlık hizmeti sunarken, 107 
vatandaşımızın hasta nakil hiz-
metinden faydalanmasını sağ-
ladık” diye konuştu. 

ÜCRETSİZ MAMOGRAFİ DESTEĞİ
Erken teşhisin hayat kurtar-

dığına işaret eden Başkan Ova-
lıoğlu, “Meme kanseri farkın-

dalık çalışmalarımız ise kadın-
larımızın sağlığını korumak ve 
bilinçlendirmek adına özel bir 
önem taşıyor. Çünkü unutma-
yalım erken teşhisle hayat kur-
tarmak elimizde. Düzenli ma-
mografi taramalarını ihmal et-
meden bu konuda bilinçli ve du-
yarlı olmak zorundayız. İstan-
bul Büyükşehir Belediyemizle iş 
birliği içinde sunduğumuz ma-
mografi hizmeti, bu konuda-
ki hassasiyetimizin bir göster-
gesidir. Kadınlarımızın sağlığı-

nı koruma için yürüttüğümüz 
çalışmalarla, Bakırköy’de daha 
sağlıklı bir gelecek için yeni 
adımlar atmaya devam ediyo-
ruz. Değerli hocamızın verece-
ği önemli bilgilerle farkındalık 
seviyemizi artıracak ve sağlığı-
mızı daha iyi koruma yollarını 
öğreneceğiz. Bakırköy’ümüzde 
sizlerin desteği ve iş birliğiyle 
daha sağlıklı bir geleceğe adım 
atmak için var gücümüzle çalış-
maya devam edeceğiz” şeklinde 
konuştu. 

“HER YIL DÜZENLİ OLARAK 
TEDAVİNİZİ OLUN”

Meme kanserinde erken 
tanının önemine dikkat çe-
ken Prof. Dr. Cabıoğlu, yapıla-
cak düzenli doktor muayene-
si ile riskin en aza ineceğini ifa-
de etti. Cabığolu, “Erken tanı 
ile tedavi imkanı artar. Bu da 
yaşam kalitenizi yükseltir.  Te-
davide alınan sonucun hızlan-
masıyla yaşam şansınız artar.  
O yüzden her yıl düzenli olarak 
tedavinizi olun” ifadelerini kul-
landı. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Bakırköy Belediyesi, 
“Meme kanserine far-
kındalık ayı” kapsamın-
da bilinçlendirme semi-
neri düzenledi. Meme 
kanserinin tüm süreç-
lerinin ele alındığı et-
kinlikte erken teşhisin 
önemine vurgu yapıldı.

Ovalıoğlu,
meme
kanserinde 
erken
teşhise 
dikkat
çekti

Sonbaharda havaların he-
nüz çok fazla soğumadığı bu 
dönemde açık hava, park ve 
bahçelerde vakit geçirilme-
ye devam edilmesi böcek ve 
sinek ısırıklarının da sık gö-
rülmesi ile sonuçlanabili-
yor. Sıklıkla dış ortamda ge-
çirilen zaman içerisinde veya 
hemen sonrasında kıyafetle-
rin örtmediği yüz, kol ve ba-
cak gibi vücut bölgelerinde 
ani gelişen kızarık, ödemli, 
kaşıntılı ve ortasında ısı-
rık deliğinin izlenebildi-
ği döküntüler geliştiğin-
de akla sinek ve böcek 
ısırıkları geliyor. Aler-
jiye yatkın olan çocuk-
lar başta olmak üzere 
bazı yetişkinlerde de 
bu tablo daha şiddet-
li seyrediyor, su dolu 
kabarcıklar gelişebili-
yor ve hayat kalitesi-
ni bozabiliyor. Memori-
al Bahçelievler Hastane-
si Dermatoloji Bölümü’nden 
Uz. Dr. Didem Kazan, sinek 
ve böcek ısırıklarında ne-
ler yapılabileceği ve ısırık-
lardan nasıl korunmak ge-
rektiği hakkında detaylı bil-
gi verdi. 

ISIRIKLARA ATEŞ 
VE BAKTERİYEL 
ENFEKSİYONLARDA EŞLİK 
EDEBİLİYOR

Mevsime göre değişmek-
le birlikte özellikle sıcak ha-
valarda sivrisinek, bit, pire, 
ateş böceği, tırtıl, tahtakuru-
su ve akar ısırıkları sık görül-
mektedir. Bu haşeratlar, in-
san bedenini soktuktan son-
ra belirli miktarda kan emer-
ler, aynı zamanda kendi tü-
kürük ve salgılarını insan be-
denine bırakırlar. Bu salgıla-
ra karşı gelişen alerjik yanıt 
sonucu kızarık, kabarık, ka-
şıntılı lezyonlar gelişebilir. 
Aynı zamanda bu aktarım 
sıtma gibi bulaşıcı hastalık-
ların da yayılmasına neden 
olabilir. Bazı zehirli böcekler 
ve arı sokmalarında bu reak-
siyon çok şiddetli olabilmek-
te, yoğun ödem, ateş, ağrı ve 
su toplama eşlik edebilmek-
tedir. Özellikle atopik derma-
tit gibi epidermal deri bariye-
ri bozuk kişilerde ve çok şid-
detli kaşınmaya bağlı lezyon-
lara ek olarak bakteriyel en-
feksiyonlar eklenebilmekte 
ya da uzun süreli kaşıntı has-
talığına (prurigo nodülaris) 
neden olabilmektedir.

SİNEKLERİN YANI SIRA 
TIRTIL VE TAHTAKURUSUNA 
DA DİKKAT! 

Isırık sonrası gelişen ka-
şıntılı lezyonların hangi bö-
cek ya da sinek olduğunu be-
lirlemek oldukça güçtür, an-
cak bazı bulgular ipucu vere-
bilmektedir. Örneğin; tren 
rayı şeklinde koyu kırmızı 
noktalar şeklinde gelişen ka-
barıklıklar tırtıl ısırığı, bir-
birini takip eden kızarık ka-
barıklıklar tahtakurusu ısırı-
ğında daha sık görülmekte-
dir. Ayrıca kedi, köpek akar-
ları da insan da benzer kaşın-
tılı lezyonlara neden olabil-
mektedir.

ISIRIKLARDAN KORUNMAK 
İÇİN ALINABİLECEK 5 ÖNLEM 

1. Açık alana çıkmadan 
fesleğen, lavanta, limonotu, 
okaliptus gibi organik içerik-
li sinek kovucular kullanıla-
bilir. 

2. Açık alan kullanımın-
dan önce çiçek esanslı baş-
ta olmak üzere parfüm ve ko-
lonya kullanımından kaçı-
nılmalıdır. 

3. Mümkünse uzun kollu 
bluz ve ince pantolonlar ter-
cih edilmelidir. 

4. Park ve bahçede otu-
rurken mümkünse otların 
üzerine direk oturulmama-
lı, sandalye ve örtü kullanıl-
malıdır. 

5. Ev, işyeri gibi kapalı or-
tamlardaki ısırılmalardan 
korunmak için cibinlik kulla-
nımı ve pencerelere sineklik 
takılması oldukça etkilidir. 

Tüm bu önlemlere rağ-
men sinek, böcek ısırığı ge-
liştiğinde yapılabilecekler 5 
adımda şu şekilde özetlene-
bilir;

1. Isırılan yer hemen so-
ğuk su ve sabun ile yıkanma-
lıdır.

2. Lezyonların tırnak ile 
kaşınmasından kaçınılma-
lıdır.

3. Kızarıklık ve şişlik faz-
la ise hafif orta etkili korti-
zon içeren kremler 3-5 gün 
kullanılabilir.

4. Fazla sayıda ısırık ve 
şiddetli kaşıntı var ise ka-
şıntı azaltıcı antihistaminik 
haplar doktor kontrolünde 
içilebilir. 

5. Isırık yerlerinde koyu 
leke kalmaması için cilt ye-
nileyici nemlendirici krem-
ler kullanılmalı, lezyonla-
rın güneş maruziyeti önlen-
melidir.

Tüm bu tedavilere rağ-
men şikayetleriniz geçmiyor 
veya ateş, halsizlik, kas ağrı-
sı gibi semptomlarınız mev-
cutsa daha erken dönemde 
ileri tedavi için Dermatoloji 
uzmanına başvurabilirsiniz. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sinek ve Böcek Sinek ve Böcek 
Isırıklarına KarşıIsırıklarına Karşı
5 ÖNEMLİ ADIM!5 ÖNEMLİ ADIM!

Vücutta bir hormon olarak 
işlev gören D vitamini kalsiyum 
ve fosfor gibi minerallerin emi-
limini ve kullanımını artırarak 
kemik sağlığını destekler. Bağı-
şıklık sisteminin güçlenmesi-
ne yardımcı olur, vücudu enfek-
siyonlara karşı korur. Kas fonk-
siyonlarını düzenler ve kas gü-
cünü artırır. Hücrelerin normal 
şekilde büyümesi ve gelişmesi-
ne yardımcı olur. Sinir sistemi 
ve beyin fonksiyonlarını des-
tekler.

KIŞ AYLARINDA D VİTAMİNİ 
EKSİKLİĞİ DAHA SIK 
GÖRÜLÜYOR

D vitamini sadece belirli be-
sinlerde (yağlı derin su balıkla-
rı, süt, yumurtanın sarısı vb.) 
ve az miktarda bulunur. D vita-
mini ihtiyacının yaklaşık %20’si 
gıdalardan karşılanmaktadır. 
Bundan dolayı sadece beslenme 
ile tüm ihtiyacın karşılanması 
zordur. İhtiyacımızın %80’i ise 
güneş ışıklarının yardımı ile vü-
cutta üretilir.  D vitamini sen-
tezi için güneş ışınlarının cil-
de belli aylarda  (mayıs-kasım 
arası), günün belli saatlerin-
de  (saat 10.00-15.00), yüz, kol-
lar ve bacaklar açık şekilde, or-
talama en az günlük 15-30 daki-
ka direkt teması gerekmektedir. 

Fakat çoğu zaman güneşten fay-
dalanarak da yeterli miktarda D 
vitamini üretilemeyebilir. Do-
layısı ile dünyada ve ülkemizde 
D vitamini eksikliği ya da yeter-
sizliği oldukça sık görülür, kış 
aylarında görülme sıklığı daha 
da artar.

KİMLER D VİTAMİNİ 
KULLANMALI? 

Herkese rutin D vitamini ba-
kılması ya da tedavi başlanma-
sı önerilmemektedir. D vitami-
ni eksikliği olma riski olan ki-
şilere D vitamin düzeyi ölçül-
mesi ve yetersizliği ya da eksik-
liği olanlara uygun dozda baş-
lanması gerekir.  D vitamini ek-

sikliği yönünden yüksek risk-
li kişiler;

1. Yeterince güneşleneme-
yenler,  

2. Yaşlılar,
3. Koyu cilt rengine sahip 

olanlar,
4. ¬Obez bireyler / obezite 

ameliyatı olanlar,
5. ¬D vitamini metaboliz-

masını etkileyen ilaçları kulla-
nanlar, 

6. Kronik böbrek yetmezli-
ği olanlar,

7. Kronik karaciğer yetmez-
liği olanlar, 

8. Emilimini bozan mide ba-
ğırsak sistemi hastalığı olanlar,

9. ¬Paratiroid bezi hastalığı 

olanlardır. 

D VİTAMİNİ İHTİYAÇTAN FAZLA 
ALINMAMALI

D vitamini düzeyinin 20 ng/
ml’nin (50 nmol/L) üzerinde ol-
masını normal kabul edilir. 
¬Ancak ideali 30-50 ng/ml dü-
zeyinde olması olmasıdır. D vi-
tamini düzeyinin 10 ile 20 ng/
ml (25-50 nmol/L) arasında ol-
ması D vitamini yetersizliği, 
¬ D vitamini düzeyinin 10 ng/
ml’nin (25 nmol/L) altında ol-
ması ise D vitamini eksikliği-
dir. Günlük alınması gereken 
en az doz 19-70 yaş arası için 
600 IU D vitamini (kolekalsife-
rol), 71 yaş ve üstü için 800 IU D 
vitaminidir (kolekalsiferol).

Yaşlılarda ve D vitamini ek-
sikliği yönünden riskli kişilerde 
daha yüksek günlük D vitami-
ni dozu gerekebilir. Böbrek yet-
mezliği, karaciğer yetmezliği ve 
hipoparatiroidi gibi ek hastalı-
ğı olanlarda tedavide kullanılan 
D vitamini formları ve dozları 
farklıdır. D vitamini ihtiyaçtan 
fazla alındığında vücuda zarar 
verebilir. Ayrıca D vitamini ile 
birlikte mutlaka yeterli kalsi-
yum alımı sağlanmalıdır. D vi-
tamini eksikliğinin ya da yeter-
sizliğinin tedavisi mutlaka dok-
tor tarafından yapılmalıdır. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

D Vitamini Eksikliğine Karşı Önleminizi Alın
Vitaminler vücudun sağlıklı işleyişi için büyük önem taşıyor. Hem vitamin hem de hormon olan D vitamininin kas-kemik sağlığı, ruh sağlığı, meta-
bolizma işleyişi, bağışıklık ve sinir sisteminin düzgün çalışması başta olmak üzere vücutta birçok önemli görevi bulunuyor. Memorial Şişli Hastane-
si Endokrinoloji ve Metabolizma Hastalıkları Bölümü’nden Prof. Dr. İbrahim Şahin, D vitamini ve sağlık için önemi hakkında bilgi verdi.

Havaların soğumaya baş-
ladığı sonbahar mevsiminde 
pek çok kişide rastlanan boğaz 
ağrısı “boğaz bölgesinde ağrı, 
tahriş ve rahatsızlık hissi, yan-
ma, ağrılı yutkunma, kaşın-
tı” gibi yakınmaların tamamı-
nı kapsıyor. Boğaz ağrısı sonba-
har ve kış aylarında soğuk ha-
vanın etkisi, kapalı ortamlar-
da daha çok zaman geçirme, vi-
ral enfeksiyonların sıklığının 
artması ve alerjiye bağlı olarak 
daha sık görülüyor. Boğaz ağrı-
sının yaşam kalitesini düşür-
mesinin yanı sıra tedavisinde 
gecikildiğinde ciddi sağlık so-
runları  oluşturabileceğine dik-
kat çeken Acıbadem Dr. Şina-
si Can (Kadıköy) Hastanesi Ku-
lak, Burun ve Boğaz Hastalık-
ları Uzmanı Doç. Dr. Ayça Öz-
bal Koç  “Erken dönemde ve çok 
hafif yakınmalar varken semp-
tomatik tedavi olarak nitelen-
dirilen istirahat etmek, pastil 
ve ağrı kesici kullanmak başa-
rılı sonuç verebilmektedir. An-
cak boğaz ağrısı uzun sürdü-
ğünde, örneğin 2 hafta geçme-
sine rağmen dinmediğinde ve 
ateş, halsizlik, öksürük ile bal-
gam gibi yakınmalar eşlik et-

meye başladığında hekime baş-
vurmak  çok önemlidir. Zira, 
antibiyotik tedavisi gerektiren 
durumlar gelişmişse, hastalı-
ğın uzamasının yanı sıra en-
feksiyonun yayılarak alt solu-
num yolu enfeksiyonuna ya da 
yaygın sistemik enfeksiyonlar 
gibi daha ciddi enfeksiyonlara 
yol açması ne yazık ki olasıdır” 
diye konuşuyor. 

BAŞLICA NEDENİ 
ENFEKSİYONLAR!

Havanın soğuması boğazda 
kuruma ve tahriş hissini art-
tırdığı gibi, bağışıklık siste-
mi üzerinde de zayıflatıcı etki 
oluşturarak enfeksiyonlara yat-
kınlığı da arttırıyor. Mevsimsel 
olarak daha sık görülen viral 
enfeksiyonlar ve beraberinde 
ya da sonrasında gelişen bakte-
riyel enfeksiyonlar boğaz ağrı-
sının başlıca sebepleri arasında 
yer alıyor. Sonbaharda artan ve 
değişen bitki örtüsü, polenler, 
küfler yine boğaz ağrısına yol 
açabiliyor. Reflü yakınmala-

rı olan hastalarda boğaz ağrısı 
daha sık görülüyor. Sık rastlan-
mamakla beraber kanser gibi 
ciddi hastalıklar da boğaz ağrı-
sı yapabiliyor. 

BAĞIŞIKLIK SİSTEMİNİ 
ZAYIFLATIYOR! 

Sık rastlanan ve genellik-
le geçici ve hafif bir problem 

olmasına rağmen yutkunma 
güçlüğüne neden olabilen bo-
ğaz ağrısı verdiği rahatsızlık 
dışında sıvı ve katı gıda alımı-
nı zorlaştırarak bağışıklık sis-
teminin zayıflamasına, vü-
cut direncinin düşmesine, yor-
gunluk ve halsizliğe yol açabili-
yor. Ağrının gece de devam et-
mesi uyku problemlerine ve er-

tesi gün performansın düşme-
sine  neden olabiliyor. Yeterli 
süre uyuyamamak ise hem iyi-
leşme sürecini uzatıyor, hem 
de genel sağlık durumunu bo-
zuyor.

TEDAVİ ALTTA YATAN ETKENE 
GÖRE UYGULANIYOR

Basit bir tahrişten kaynak-
lanıyorsa kendiliğinden geçe-
bilen boğaz ağrısında genellik-
le tedaviye ihtiyaç duyuluyor. 
Öncelikle yapılan ayrıntılı ku-
lak, burun ve boğaz muayene-
si sonrasında boğaz ağrısına 
neden olan sebeplerin, hasta-
lığın seyrinin, hastanın duru-
munun tespit edilmesi gereki-
yor. Alerjiye bağlı tablolar fark-
lı bir tedavi gerektirirken bak-
teriyel enfeksiyonlar genellikle 
antibiyotik tedavisiyle geçiyor; 
viral enfeksiyonlarda ise anti-
biyotik kullanımı fayda sağla-
mıyor, dolayısıyla sadece semp-
tomlara yönelik ilaçlara başvu-
ruluyor. 

BULUNDUĞUNUZ ORTAMI SIK 
SIK HAVALANDIRIN

Pek çok farklı neden boğaz 
ağrısına yol açsa da bu ağrıdan 
korunmak için alınabilecek ön-

lemler mevcut. Öncelikle den-
geli beslenerek, düzenli egzer-
siz yaparak, yeterli süre uyu-
yarak ve stresten uzak durarak 
bağışıklık sistemimizi güçlen-
dirmemiz büyük önem taşıyor. 
Bol su tüketimi, hekim kontro-
lünde alınan C vitamini, çinko 
ile D vitamini de yarar sağlıyor. 
Ellerimizi sık yıkayarak kişi-
sel hijyenimize dikkat etmenin 
faydasına da işaret eden Ku-
lak, Burun ve Boğaz Hastalıkla-
rı Uzmanı Doç. Dr. Ayça Özbal 
Koç, alabileceğimiz diğer ön-
lemleri şöyle özetliyor: “Kapalı 
ortamlardan, sigara dumanın-
dan ve hasta kişilerden uzak 
durmak, sık havalandırarak 
bulunduğunuz ortamın havası-
nı taze tutmak önemlidir. Bu-
run ve boğaz mukozasının ku-
rumaması için de odayı nem-
lendirmek gerekmektedir. Ay-
rıca boğazı tahriş eden sigara, 
tütün ürünleri ile çok sıcak ve 
çok soğuk yiyeceklerden kaçın-
mak enfeksiyon ve boğaz ağrı-
sı riskini azaltacaktır. Alerjisi 
olan kişilerin de hekimin öner-
diği şekilde alerji tedavilerini 
sürdürmeleri gerekmektedir.” 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İnatçı Boğaz Ağrısına Dikkat!
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Küçükçekmece Belediye Baş-
kanlığı tören alanında gerçekleşti-
rilen projenin tanıtım toplantısın-
da konuşan Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, geçtiğimiz günlerde hamile 
bir kadının metrobüste doğum yap-
tığı görüntülerle gündeme gelmesi-
nin ardından projeyi hızlandırdık-
larını ifade etti. 

Projenin tanıtım törenine; Baş-
kan Çebi’nin yanı sıra CHP İstan-
bul Milletvekili Avukat Turan Taş-
kın Özer, Cumhuriyet Halk Parti-
si PM üyesi Turgay Özcan, Beledi-
ye Başkan Yardımcıları, Meclis Üye-
leri, Muhtarlar ve çok sayıda vatan-
daş katıldı. 

ÇEBİ: ANNELERİMİZ, BEBEKLERİYLE 
BİRLİKTE KONFORLU YOLCULUK 
YAPACAKLAR

‘Anne Taksiler’de şoför koltuğu-
na oturarak, projeyi tanıtan Küçük-
çekmece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, “ Göreve geldiğim ilk günden 
bu yana kadınların huzurla ve gü-
venle yaşayabildiği, sosyal hayata 
ve iş hayatına katıldığı bir Küçük-
çekmece için var gücümüzle çalış-
ma sözü vermiştim. Geride bıraktı-
ğımız 5,5 yılda bu anlamda önem-
li adımlar attık. ‘Anne Taksi’ pro-
jesi de 2024 seçimleri öncesi sözü-
nü verdiğim bir projeydi. Geçtiği-
miz günlerde basına yansıyan, tak-

si bulamadığı için metrobüste do-
ğum yapan bir kadının mağduriyeti 
beni derinden etkiledi. Ne yazık ki 
bazı ailelerimiz bu dönemde mad-
di manevi imkânsızlıklar yaşayarak 
özellikle ulaşım gibi temel hizmet-
lere erişimde zorluk yaşıyorlar. Bu 
projeyle ihtiyacı olan annelerimi-
zi bebekleriyle birlikte rahat ve gü-
venli bir şekilde hastaneye ve evle-
rine ulaştırmayı hedefliyoruz” diye 
konuştu.

RANDEVU SİSTEMİYLE HİZMET 
VERECEK

Küçükçekmece Belediyesi, 
‘Anne Taksi’ projesiyle toplum sağ-
lığı ve bilinci oluşturarak, annele-
ri ve bebeklerini konforlu bir şekil-
de evlerine ulaştırmayı ve kadınla-
rı, keyifli olduğu kadar zor da olan 
doğum yolculuğunda yalnız bırak-
mamayı hedefliyor.

Sosyo-ekonomik olarak desteğe 
ihtiyaç duyan anne ve anne adayla-
rı için hayata geçirilen Anne Taksi-
ler, Küçükçekmece’de ikamet eden 
ve Kadın Doğum ve Çocuk Bölümü 
olan devlet hastanelerinden rande-
vusu olan annelere hizmet verecek. 

Anne taksi hizmetinden yarar-
lanmak isteyenler, en az 2 gün ön-
ceden almış oldukları randevuyu 
hafta içi 08.30-17.00 saatleri aralı-
ğında 444 4 360 /2663 numaralı te-

lefona bildirerek, taksi randevuları-
nı oluşturabilecek. 

Sümeyra Duğan - KENT YAŞAM

‘Esenyurt Mahalle Buluşmaları’ 
Selahaddin Eyyubi Mahallesi’nde 
devam etti. Esenyurt Belediyesi ta-
rafından mahalleye yeni kazandı-
rılan Muhsin Yazıcıoğlu Parkı’nda 
gerçekleştirilen program 
Mahalle sakinleri ta-
rafından büyük ilgi 
gördü. Toplantıya Se-
lahaddin Eyyubi Ma-
hallesi Muhtarı İlhan 
Aydın’da katılım sağ-
ladı.

Esenyurt Belediye Baş-
kanı Ahmet Özer ve belediye 
birim müdürlerinin de katıldı-
ğı buluşmada vatandaşlar mahalle-
de yaşadıkları sorunları başkana di-
rekt olarak iletme fırsatı buldu.

Birim müdürleri ise vatandaş-
lardan gelen talep, öneri ve fikir-
leri dinleyerek not aldı. Buluşma-
da sorunların ortak akılla çözüle-
ceği vurgusu yapıldı. Başkan Özer, 
halkın istemediği projeleri yapma-
yacaklarının altını çizdi. Vatandaş-
lar Özer’e yapılanlar için teşekkür 
ederken sorunları da dile getirdi.

MADDE BAĞIMLILARI SORUNU
Buluşma toplantısında ilk sözü 

alan bir mahalle sakini, madde ba-
ğımlılığı sorunu konusunda be-
lediyenin yardımcı olmasını iste-
di. Parkta yasaklı madde satıldığı-
nı ancak mi çözüm sağlanamadı-
ğını söyledi. Bu sorunun üzerine 
söz alan Özer, “Bu konuyu Emniyet 
müdürümüzle görüştük. Kayma-
kamımız ile uyumlu çalışıyoruz Bu 
konuda üç şey öne çıkıyor. Polisi-
ye tedbir, tedavi ve halkı bilinçlen-
dirmek” dedi. Psikolog olduğunu 
söyleyen ve bağımlılığa karşı proje-
lerini olduğu belirten bir kişi baş-
kandan destek istedi. Özer, bu kişi-
ye İlgili müdürlüğümüze başvurun. 
Destek verelim” cevabını verdi.

PAZAR YERİ MÜJDESİ VERDİ
Özer, mahallemize imar ve ifraz 

istiyoruz diyen bir vatandaşa ise bu 
konuda yapılan çalışmaları anlat-
tı. Başka bir vatandaşın pazarımız 
yok, dolmuşumuz yok. Belediye 
otobüsü ve çöp arabası sorunumuz 
var sözlerine karşı Özer, “Pazar yeri 
taleplerini değerlendirdik. 1343 
nolu sokakta pazar hizmete açıla-

cak” dedi. Mahallede istenmeyen 
temizlik şantiyesinin taşınacağını 
hatırlattı. Alınan yeni çöp kamyon-
larını söyledi. Özer, bir vatandaşın 
evimiz tahliye ediliyor. 20 nüfusun 
sesi duyulmuyor serzenişine ise ko-
nuyu bildiğini konu ile ilgileneceği-
nin sözünü vererek cevap verdi.

EĞİTİME SIRTIMIZI DÖNEMEYİZ
Bir mahallelinin okulumuzun 

üzerinden yüksek gerilim hattı ge-
çiyor, okulumuza eroin alanlar gir-
miş sözleri üzerine Özer, “Okullar 
milli eğitimin işi buna rağmen biz 
yardımcı oluyoruz. Bunu milli eği-
tim ile konuşalım. Bu doğrudan bi-
zim işimiz değil ama buna sırtımızı 
dönemeyiz” dedi. Mikrofonu alan 
bir çocuk ise parka havuz istedi. 
Başka bir mahalleli ise hayvan ba-
rınağının mahalle arasında olma-
ması gerektiğinin altını çizerken 
bir başka mahalle sakini başkanla-
rı seçimden seçime görüyorduk siz 
seçim olmadan da yanımızdasınız 

söyleminde bulundu. Vatandaşlar 
ulaşımdan yana şikâyetlerinin ol-
duğunu mahallede yapılan parkın 
korunmasına gerektiğine de dikkat 
çektiler.

MAHALLEYE YAPILANLARI ANLATTI
Özer mahalle sakinlerine 

Selahaddin Eyyubi mahalle-
sinde yapılanları da anlattı. 
Özer, Mahalleye 6 ayda 7482 

ton asfalt döküldüğünü, 9376 
metrekare alanda yol düzenle-
mesi yapıldığını, parke ve taş 

düzenlemesi, peyzaj ve düzen-
leme, tanker ile sulama. Yol yı-

kama katı atık ve çöp toplama ve 
29 adet camide hizmet verildiğini, 
gıda kolisi yardımında bulunuldu-
ğunu, fatura ve kira desteği veril-
diğini, bebek bezi yardımı yapıldı-
ğını da söyledi. Açık hava sinema-
sı etkinliği, 1200 kişiye eğitim bur-
su verildiği, sokak hayvanlarına 
mama dağıtımı yapıldığını da söy-
ledi. Özer, İBB ile çalıştıklarını ma-
halleye bir de mesire alanı kazandı-
racaklarını ifade etti. Mimar Sinan 
Parkı 3. Etabı için çalışma yapıldı-
ğının altını çizdi.

GECE GÜNDÜZ ÇALIŞIYORUZ
Özer sözlerini şöyle sürdürdü: 

“Sizin için çalışıyoruz. Eksiklerimiz 
olabilir biz gecemizi gündüzümü-
ze katarak çalışıyoruz. Köpeklerle 
ilgili Esenyurt’ta 10 bin köpek var. 
İstanbul’un yükünü Esenyurt çeki-
yor ve köpekler buraya atılıyor. Çöp-
leri de atanlar var ‘biz kimsenin çöp 
kutusu değiliz.’ 3. Bölge belediyele-
ri olarak anılan köpek sorunu ile il-
gili ortak çözüm arıyoruz. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Doğum yolculuğunda güvenli yol;

‘ANNE TAKSİ’

“ÜLKEMİZİN HER YERİNDE GÖRMEK İSTERİZ”
Kemal Çebi projeyle ilgili mikrofonumuza özel 

bir demeç vererek, “Anne taksi projesi zaten bir-
kaç yıldır planladığımız bir proje ancak son gün-
lerde yaşanan taksi bulamadığı için metrobüs-
le doğuma giden ve yolda doğuran annemizin ya-
şadığı olay sonrası projeyi hızlandırdık ve hayata 
geçiriyoruz. Umarım benzer projeler diğer ilçele-
rimizde ve Türkiye’nin her yerinde uygulanmaya 
başlar.” ifadelerini kullandı.

Küçükçekmece Belediyesi, ilçede yaşayan
anne ve anne adaylarının ev ve hastane
arası ulaşımını gerçekleştirecek 
‘Anne Taksi’ projesini hayata geçirdi.

Belediye başkanıyla ortak karar aldılar
‘Esenyurt Mahalle Buluşmaları’ Selahaddin Eyyubi Mahallesi’nde 
devam etti. Esenyurt Belediyesi tarafından mahalleye yeni ka-
zandırılan Muhsin Yazıcıoğlu Parkı’nda gerçekleştirilen program 
Mahalle sakinleri tarafından büyük ilgi gördü.

İstanbul’da tarımın üssü Silivri!
Silivri Belediyesi, tarımı kalkındırma kapsamında yaptığı hamlelerle İstanbul’da 
öncü ilçe olmaya devam ediyor. Verimli arazilerin doğru işlendiğinde kent ihti-
yaçlarına ne kadar olumlu cevaplar verdiğinin örneği Silivri’de sergileniyor. Üre-
ticiler de belediyenin sağladığı desteklerden oldukça hoşnut durumda.

Silivri Belediye Başkanı Bora Balcı-
oğlu, Çayır Mera ve Yem Bitkileri Üre-
timinin Geliştirilmesi Projesi kapsa-
mında düzenlenen törene katıldı. Töre-
ne, Silivri Kaymakamı Tolga Toğan, İs-
tanbul İl Tarım ve Orman Müdü-
rü Suat Parıldar, İlçe Tarım ve 
Orman Müdürü Nuri Ertuğ-
rul ve birçok çiftçi katılım 
sağladı.

BALCIOĞLU: ÜLKE 
EKONOMİSİNE KATKI 
SAĞLAYACAĞIZ

Başkan Balcıoğlu tö-
rende, 50 üreticiye yulaf to-
humu dağıtılacağını açıkla-
dı. Bu adımın yem bitkileri eki-
liş alanlarını genişletip, birim alan-
daki verimi arttıracağını belirten Baş-
kan Balcıoğlu, “Hayvancılık işletmeleri-
miz için kaliteli kaba yem açığını kapa-
tarak hem ilçemize hem de ülke ekono-
misine büyük katkı sağlayacağız” dedi.

Hayvancılığın Silivri’nin tarımsal 
üretiminde önemli bir yere sahip oldu-
ğunu belirten Başkan Balcıoğlu, “Bugün 
dağıtacağımız yulaf tohumlarıyla yem 
üretimimiz artacak, çiftçilerimizin ma-
liyetleri düşecek ve verimlilik daha da 
yükselecek” diye konuştu.

YERLİ VE MİLLİ TOHUMLUK ARPA 
DAĞITILDI

Silivri Belediyesi tarafından Yer-
li ve Milli Tohumluk Arpa Dağıtım Tö-
reni düzenledi. Silivri Belediye Başka-
nı Bora Balcıoğlu, törende atılan adı-
mın Silivri’nin geleceğine, çiftçilerin ya-
rınlarına yapılmış büyük bir yatırım ol-
duğunu belirtti. Projenin ikinci ayağını 
gerçekleştirdiklerini açıklayan Başkan 
Balcıoğlu şöyle konuştu:

“Bu projemizin ilk adımını Gümüş-
yaka Mahallemizde gerçekleştirdik ve 
bugün Ortaköy Mahallemizde bu dağı-
tımın ikinci ayağını gerçekleştiriyoruz. 
Toplamda 1800 üreticimize 360 ton yer-
li ve milli sertifikalı arpa tohumumu-
zu ulaştıracağız. Her bir üreticimize 200 
kilogram, yani 4 çuval tohum dağıtıyo-
ruz. Bu tohumlar sayesinde Silivri’de 
16.200 dekarlık bir alan arpa ile buluşa-
cak. “

Çiftçilerin her zaman yanında olaca-
ğını, tarımda el ele vererek büyük adım-
lar atmaya devam edeceklerini belirten 
Başkan Balcıoğlu, “Bu proje ile çiftçile-
rimize 5 buçuk milyon TL’lik bir destek 
sağlamış olacağız” şeklinde konuştu.

Ulu Önder Mustafa Kemal 

Atatürk’ün “Köylü, milletin efendisidir”  
sözünü kendine rehber aldığını dile ge-
tiren Başkan Balcıoğlu, “Çiftçimiz, üre-
ten insanımız bu toprakların gerçek sa-
hipleridir. Biz de onları güçlendirmek, 

hak ettikleri değeri vermek için 
buradayız” dedi.

“STRATEJİK BİR ÖNEME 
SAHİP”

Balcıoğlu, “Silivri’de 
ne yapıyorsak, halkımı-
zın faydası, çiftçimizin 
kazancı için yapıyoruz. 
Biz bu toprakları beton yı-

ğınlarıyla doldurmak için 
değil, alın teri döken çift-

çimizle yeşertmek için varız” 
dedi.

Tarımın stratejik öneme sahip oldu-
ğuna değinen Başkan Balcıoğlu, “Dün-
yada son dönemde yaşanan savaşlar, 
krizler ve belirsizlikler, gıda ve gıda gü-
venliğinin ne kadar stratejik bir öne-
me sahip olduğunu bir kez daha göster-
di. Tarım, siyaset üstü bir konu. Üretim 
olmadan, gıdaya erişim sağlamadan ne 
bugünün ne de yarının güvencesi olabi-
lir” şeklinde konuştu.

İMAMOĞLU’NA TEŞEKKÜR
İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-

kanı Ekrem İmamoğlu’na da teşekkür 
eden Başkan Balcıoğlu, “Ekrem Başka-
nımız, İstanbul genelinde tarımın ve 
üretimin yeniden canlanması için bü-
yük destekler sağladı. Başkanımızın ta-
rıma olan inancı ve desteği sayesinde, 
İstanbul’un dört bir yanında 51 bin de-
kar tarım alanı yeniden ekilmeye baş-
landı” dedi. İBB Meclis Üyesi olarak Ta-
rım ve Hayvancılık Komisyonu’nda gö-
rev yaptığı dönemde tarımı destekleye-
rek Silivri’nin çiftçilerini güçlendirmek 
adına çalıştığını ifade eden Başkan Bal-
cıoğlu, Belediye Başkanı olarak, Ekrem 
İmamoğlu ile uyum içerisinde tarım-
sal üretimi güçlendirmeye çalıştıklarını 
vurguladı. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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